
Ajuntament de Palafrugell

ACTA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT DEL DIA 26 DE JUNY DE
2012 

Núm.: PLE 2012/5
Dia i hora: 26/06/2012 20:05
Lloc: Sala de Plens

Assistents

Alcalde Senyor JULI FERNÁNDEZ IRUELA
Regidor Senyor XAVIER ROCAS GUTIÉRREZ
Regidora Senyora JUDIT ZARAGOZA LLIRINÓS
Regidor Senyor JOAQUIM VENCELLS SERRA
Regidora Senyora MARGARITA MAURI JUNQUÉ
Regidor Senyor XAVIER RANGEL MARTÍNEZ
Tinent d'Alcalde Senyor ALBERT GÓMEZ CASAS
Regidor Senyor FREDERIC PRATS ESTEVE
Regidora Senyora MARIA TERESA FRIGOLA BORRÀS
Regidor Senyor LLUÍS PUJOL MASCORT
Regidor Senyora SERGI SABRIÀ BENITO
Regidor Senyor XAVIER VILÀ BONMATÍ
Regidor Senyor MÀRIUS LLEDÓ SALVADOR
Regidora Senyora CARME FARRARONS TURRÓ
Regidora Senyora NÚRIA RIVAS MASCARÓS
Regidor Senyor GUILLEM GENOVER RIBAS
Regidora Senyora ANA RECIO LÓPEZ
Regidora Senyora LAURA GALIANA GARCIA
Regidor Senyora XAVIER RODRIGO LÓPEZ
Regidora Senyora EDUARD GUERRA CASTILLO
Secretari Senyor JORDI TURON SERRA
Interventor acctal. Senyor GUSTAU TAPIAS SOLÀ

S'han excusat d'assistir-hi:

Regidora Senyora BEGONYA MONTALBAN VILAS

A la Sala de Plens de la Casa Consistorial es reuneix el Ple per fer sessió ordinària en
primera convocatòria, essent  les vuit i cinc minuts del vespre del dia 26 de juny de
2012.

1.- LECTURA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.-  Aprovació.-
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Tot seguit es dóna per llegida l’acta de la sessió anterior, corresponent al dia 29 de
maig  de  2012,  l’esborrany  de  la  qual  ha  estat  tramès  a  tots  els  membres  de  la
Corporació; i s’aprova.
 
 
2.- RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA.- Coneixement.-
 
Es dóna compte,  a l’efecte d’assabentat,  de les Resolucions dictades per l’Alcalde
President, durant el següent període:
                                                         
Període compres entre el 24 de maig de 2012 i el 20 de juny de 2012, número en
ordre correlatiu creixent de la 1271/2012 a la 1520/2012.

3.-  MODIFICACIÓ  DE  LA  CLÀUSULA  VUITENA,  REGULADORA  DEL  CÀNON
AVANÇAT,  DEL  PLEC  REGULADOR  DE  L'ARRENDAMENT  DE  PART  DE  LES
INSTAL.LACIONS  DEL  FAR  DE  SANT  SEBASTIÀ,  PER  INSTAL.LAR  UNA
ACTIVITAT DE RESTAURACIÓ.- Aprovació i informació al públic.-

Intervé  el  senyor  Fernandez  manifestant  que  es  tracta  d'una  tramitació  nova  per
intentar guanyar en seguretat jurídica, amb aquest plec de la licitació, en què només
s'ha presentat una sola empresa i que tot i que acceptava totes les condicions hi havia
un  tema que  era  el  fraccionament  del  pagament  avançat,  que  hem cregut  oportú
portar-ho aquí. Què ens pot passar?, si quan tornem a treure la publicació, hi ha més
empreses,  no  passa  res,  s'adjudicarà  a  la  que  realment  compleixi,  si  es  torna  a
presentar només aquesta, amb aquestes condicions, se li adjudicarà.

- senyor Sabrià: Només preguntar si tenen algun tipus de preocupació pel que fa al
calendari, perquè sé que el calendari que s'havia fixat era molt apretat, les obres s'han
d'enllestir en un termini molt concret, i si això els preocupava des del punt de vista del
calendari.

- senyor Fernandez: No, perquè si no ho recordo malament, em sembla que havien de
començar abans de finals de 2012, per tant, això tranquil·lament es pot adjudicar en el
plenari del mes de setembre. No tenim un problema de terminis, però hem volgut, jo
crec que per tenir més garanties jurídiques, portar-ho aquí, és veritat que perdem un
mes i mig o dos, però també hem de tenir en compte que a l'estiu tampoc haguessin
pogut fer res. 

Tot seguit se sotmet a votació la proposta d'acord, per la qual cosa, en conseqüència:

Atès el contingut de la clàusula vuitena, punt segon, reguladora del cànon avançat, del
plec regulador de l'arrendament de part de les instal.lacions del Far de Sant Sebastià,
per instal.lar un activitat de restauració, conforme l'import de 101.695 euros més IVA es
pagarà en el termini de seixanta dies, des de l'adjudicació del present concurs.
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Atès  que  dins  del  termini  legal  i  en  compliment  dels  principis  de  publicitat  i  lliure
concurrència,  només  s'ha  presentat  una  proposta  per  gestionar  l'esmentat
arrendament, per part de la mercantil SANTFEBO SL.

Atès  que  un  cop  s'han  obert  els  sobres  número  1  i  2,  per  part  de  la  Mesa  de
Contractació, hi  ha una proposta de modificació, de SANTFEBO SL, en relació als
terminis de pagament del cànon avançat, a raó de 10.000 euros mensuals més l'IVA
corresponent, a partir de l'últim dia del mes següent al de l'adjudicació del contracte.

Atès que la proposta de modificació puntual dels terminis es pot acceptar, ja que no es
modifica  la  quantia  del  cànon  avançat  i  no  produeix  cap  tipus  de  perjudici  a
l'Ajuntament ni a tercers.

Atès que l'esmentada modificació és puntual i no ostenta la condició d'essencial ni el
caràcter substancial.

Atès que la justificació dels terminis de pagament del cànon avançat es justifica per la
crisi econòmica actual i per la dificultat d'obtenir finançament dels bancs per part de les
empreses i comerciants.

Atès que per una major seguretat jurídica cal que a part d'acceptar i aprovar per Ple
els terminis de pagament del cànon avançat,  es publiciti  aquesta modificació en el
tauler d'edictes, en el BOP i en el perfil del contractant, per un termini de quinze dies
hàbils, per si algú vol realitzar les observacions i/o al.legacions que estimi pertinents.

El Ple de l'Ajuntament acorda per unanimitat :

Primer.- Modificar la clàusula vuitena, punt segon, reguladora del cànon avançat, del
plec regulador de l'arrendament de part de les instal.lacions del Far de Sant Sebastià,
per instal.lar un activitat de restauració, que quedarà redactada com segueix:

Cànon avançat per import de 101.695 euros més IVA. Aquest pagament es podrà fer
efectiu en el termini màxim d'onze mesos, a partir de l'últim dia del mes següent al de
l'adjudicació  del  contracte.  L'Ajuntament  destinarà  aquest  cànon  avançat  al
finançament  de  les  despeses  de  redacció  del  projecte  museogràfic  del  Centre
d'Interpretació i a l'execució material d'aquest projecte. 

Segon.-  Sotmetre aquesta modificació a informació al públic, pel període de quinze
dies hàbils, en el Tauler d'Edictes, en el Perfil del Contractant i en el BOP, per si es
volen realitzar les al.legacions i/o observacions que s'estimin convenients.

Tercer.-  En  cas  que  es  presentessin  al.legacions  en  el  sentit  que  sota  aquestes
condicions es vol participar en la licitació, s'hauria de convocar nou concurs públic,
d'acord amb els principis de lliure concurrència, i retornar la plica a SANTFEBO SL.

4.- PLA DE CARRERA 2012.- Aprovació definitiva.-

Intervé la senyora Zaragoza manifestant que durant el període d'informació pública es
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varen presentar tres al.legacions, que varen ser resoltes per Junta de Govern Local,
previ informe, primer de la Comissió de Valoració i després de la Comissió de Revisió.
D'aquestes al.legacions, una va ser estimada perquè hi  havia hagut un error en la
categoria  de la treballadora, i  les altres dues varen ser desestimades. L'estimació
d'una d'elles ha comportat una modificació de la llista dels nou treballadors, donat que
un d'ells, que inicialment entrava a la promoció, va quedar fora, però es va donar el
tràmit d'al.legacions a aquest treballador, sense que hagin presentat les al.legacions
corresponents,  i  en  conseqüència  ja  podem  aprovar  de  forma  definitiva  aquesta
proposta de promoció horitzontal dels nou treballadors.

-  senyor  Guerra:  En  principi,  una  pregunta.  Aquest  Pla  de  carrera,  quin  import
representa pel Consistori.

- senyora Zaragoza: Aquest Pla de carrera comporta una promoció horitzontal, i cada
treballador promocionat cobrarà 2.770 euros anuals bruts, més. Són nou treballadors.
Hi havia una partida concreta, era un import que Comitè d'empresa i Junta de Personal
va acceptar que passés a Pla de Carrera, i s'ha hagut de fer la promoció només per
l'import que hi havia a la partida, però això només són nou treballadors, de 59 que ho
varen sol.licitar.

- senyor Guerra: Jo crec que en el moment que estem vivint no és moment de Pla de
Carrera, sinó de tot el contrari, per tant, la posició de Plataforma serà l'abstenció.

- senyora Rivas: Igual que varem fer en l'aprovació inicial del Pla de Carrera i pels
motius  que varem explicar  en  el  seu moment,  nosaltres  mantindrem el  nostre  vot
d'abstenció.

Tot seguit se sotmet a votació la proposta d'acord, per la qual cosa, en conseqüència:

Atès l'acord adoptat pel Ple de l'Ajuntament de Palafrugell el dia 27 de març de 2012,
que literalment diu:

Primer.-  Aprovar  la  proposta  de  promoció  horitzontal  de  nou  treballadors  de
l'Ajuntament de Palafrugell que ha presentat la Comissió de Valoració el dia 22 de
febrer de 2012 (s'adjunta acta),  d'acord amb les puntuacions que a continuació es
descriuen:

Nom Àrea Categoria laboral Puntuació

Núria Aupì Gifre Educació A1 55

Àngela Martí Santanach Museu A2 63

Nuri Esteva Llenas Secretaria C1 70

Rosa Jordi Martí Secretaria C1 68

Paqui Tellez Bravo Arxiu C2 56

Gemma Pascual Fabrellas Medi Ambient C2 53
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Agustí Moriña Garcia Informàtica C2 52

Francesc Benitez Murillo Intervenció C2 51

Ester Hidalgo Gomez Esports C2 49

Segon.- Enfront aquest acord es podran realitzar les reclamacions i/o observacions
que s'estimin convenients, en el termini de deu dies hàbils a comptar de la notificació
del present acord, davant la comissió de revisió, constituida per:

a) Amb veu i vot:
• Gerard Prohias Fornós, Cap de l'Àrea de Cultura, grup A1
• Jordi Turon Serra , secretari de l'Ajuntament,grup A1. 
• Maria José Merino Pareja, Cap de l'Àrea de Benestar Social, grup A2.

b) Amb veu i sense vot
• Jordi Bruguera Martí, representant de la Junta de Personal
• Anna Teixidor Marimon, representant del Comitè d'Empresa

Tercer.-  Les reclamacions seran resoltes per la Junta de Govern Local previ informe
de la comissió de revisió . Una vegada resoltes les reclamacions s’aprovarà la relació
definitiva de treballadors que gaudiran de la promoció horitzontal. En cas que, una
vegada finalitzat el termini d’al·legacions, no s'hagi presentat cap tipus de reclamació
s’esdevindrà definitiva la relació que consta al punt primer sense necessitat de prendre
cap nou acord.
Una  vegada  sigui  definitiva  la  relació  de  treballadors  que  gaudiran  de  promoció
horitzontal, l’acord causarà efectes econòmics i administratius des de l’1 de gener de
2012, que suposarà un increment retributiu de 2.777,77 euros bruts anuals per cada
treballador.

Atès que formalment i per escrit, al registre general de la Corporació, s'han realitzat
tres al.legacions,  sense perjudici  de les  peticions realitzades a nivell  informatiu  de
consultar l'expedient i la valoració realitzada pel cap d'Àrea en relació a determinades
puntuacions.

Atès que les reclamacions formals són les següents:

a)  Susanna Ruiz Guisado (Àrea Biblioteca Municipal), reclamació 3 d'abril de 2012,
registre d'entrada 4601. Acord de Junta de Govern Local  de 17 de maig de 2012,
desestimatori: 

Atès que el dia 3 d'abril de 2012, registre d'entrada 4601. la treballadora municipal de
l'àrea de la biblioteca, senyora SUSANA RUIZ GUISADO, ha presentat al.legacions
enfront l'acord de Ple de 27 de març de 2012, en què s'aprova la proposta presentada
per la Comissió de Valoració del Pla de Carrera.
 
Atès que entén que en el seu cas la desviació de l'informe del Cap d'Àrea, ha estat
extrema, en un 24%, i que el coeficient corrector aplicat no ha estat suficient per reduir
el factor de subjectivitat de la valoració del Cap d'Àrea.
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Atès que entén que la mesura correctora adoptada per la Comissió de Valoració per
evitar les desviacions, la considera insuficient, sol.licitant la revisió del seu expedient i
de la puntuació obtinguda.
 
Vist els acords de la Junta de govern local de data 28 de juliol i 22 de setembre de
2011 que van aprovar la creació del Pla de Carrera Municipal pels anys 2012, 2013,
2014 i 2015, acorden la constitució d'una comissió tècnica d'avaluació i estableix els
criteris  amb  els  que  utilitzarà  la  comissió  per  tal  d'elaborar  la  seva  proposta  de
treballadors a incloure al Pla de Carrera.
 
Atès que entre els  criteris,  aprovats per la Junta de Govern Local,  per valorar  les
diferents  peticions  consta  l'informe  de  rendiment  objectiu  emes  pel  Cap  d'Àrea
corresponent.
 
Atès que per tal de poder valorar aquest informe de rendiment objectiu la comissió
tècnica  va  decidir  establir  una  plantilla  per  a  la  realització  d'aquest  informe  on
s'atorgava per part del Cap d'Àrea una valoració quantitativa als diferents aspectes a
considerar en el procés de valoració.
 
Atès que degut  a  l'alt  grau de dispersió  en les  difererents  valoracions emeses,  la
comissió  tècnica  va  establir  uns  coeficients  correctors  que  reduissin  la  desviació
mitjana de la valoració quantificada de cada Cap d'Àrea , amb l'objectiu que aquestes
mitjanes es situessin en una dispersió màxima de +-10% sobre el valor mig (normal). 
 
Atès que una vegada establerts aquests coeficients correctors per cada Àrea, es van
aplicar al total de valoracions individuals realitzades per cada Cap d'Àrea, en el cas
concret de l'Àrea de la Biblioteca el coeficient corrector va ser positiu de +1,2321 i va
suposar que la mitjana de la Biblioteca pasès d'una desviació del -24% respecte la
mitjana general a una desviació de -7%.
 
Atès que aquest corrector no desvirtua els criteris de valoració aprovats pel Ple de la
Corporació  que  obliguen  a  considerar  l'informe  del  Cap  d'Àrea  en  el  procés  de
valoració  ni  tampoc  suposa  una  modificació  particular  dels  informes  individuals
realitzats per cada Cap d'Àrea atès que el mateix coeficient corrector s'aplica sobre
tots els informes de valoració individual emesos per cada Cap d'Àrea.
 
Atès que el Ple de la Corporació mitjançant acord de data 27 de març de 2012 va
aprovar la proposta presentada per la comissió tècnica en base als criteris referits en
els paràgrafs anteriors.
 
Atès que es considera que l'aplicació d'un coeficient corrector més elevat de l'aplicat
per la  comissió  tècnica,  tal  com sugereix  la  recorrent,  hauria suposat  reduïr  d'una
manera desorbitada la ponderació de l'informe del Cap d'Àrea en el procediment de
valoració, quan és aquest informe un dels criteris fonamentals en la valoració de tot el
procés tal com va acordar la Junta de Govern amb els acords de creació del Pla de
Carrera. 
 
Atès que existeix el vistiplau de la comissió de valoració, així com de la comissió de
revisió, constituïda, aquesta última, per acord de Ple, el dia 27 de març de 2012.
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La Junta de Govern Local acorda per unanimitat :
 
Desestimar íntegrament les al.legacions presentades per la senyora SUSANA RUIZ
GUISADO, enfront l'acord de Ple de 27 de març de 2012, en què s'aprova la proposta
presentada  per  la  Comissió  de  Valoració  del  Pla  de  Carrera,  d'acord  amb  les
consideracions contemplades a la part explicativa del present acord.

b) Eva Torres Nieto (Àrea de promoció Econòmica), reclamació de 5 d'abril de 2012,
registre d'entrada 4863. Acord de Junta de Govern Local  de 17 de maig de 2012,
estimatori:

Atès que el  dia  5  d'abril  de  2012,  registre d'entrada 4863,  l'auxiliar  administrativa,
senyora EVA TORRES NIETO, de l'Àrea de l'IPEP, laboral fixa, grup C2, complement
de destí 14, ha presentat al.legacions contra l'acord del Ple de l'Ajuntament del dia 27
de març de 2012, en que s'aprova la proposta de promoció horitzontal de la Comissió
de Valoració del Pla de Carrera.
 
Atès que entén que se l'ha valorat erròniament, ja que tot i tenir 53 punts i quedar
segona de la llista d'auxiliars administratius se l'ha tractat com a una administrativa del
grup C1.
 
Atès  que  comprovada  i  certificada  la  plantilla  i  la  relació  de  llocs  de  treball,
efectivament no ostenta la categoria C1 sinó la C2.
 
Atès que no ha realitzat cap tipus de promoció interna en els darrers nou anys ni ha
percebut cap complement salarial consolidat, ja que la retribució pel projecte Impuls-
treball, era puntual i no consolidable per justificar una subvenció i que la prolongació
de jornada que cobra a l'Institut Municipal d'Esports, per fer tasques d'entrenadora de
gimnàstica rítmica no equival a un increment de sou sinó que el que es retribueix és la
realització de més hores setmanals, de forma permanent i contínua al llarg del curs
esportiu.
 
Atès  que  aquesta  situació  comporta  que  la  senyora  ESTER  HIDALGO  GÓMEZ.
Monitora de l'àrea d'Esports, i que havia quedat cinquena, amb 49 punts, del grup C2,
quedi desplaçada per la senyora EVA TORRES NIETO, passant aquella a la sisena
posició. 
 
Atès que existeix el vistiplau de la comissió de valoració, així com de la comissió de
revisió, constituïda, aquesta última, per acord de Ple, el dia 27 de març de 2012.
 
La Junta de Govern Local acorda per unanimitat :
  
Primer.- Estimar íntegrament les al.legacions realitzades per la senyora EVA TORRES
NIETO auxiliar administrativa de l'Àrea de l'IPEP, laboral fixa, grup C2, complement de
destí  14,  en  el  sentit  que  li  correspon  el  segon  lloc  del  grup  C2  de  promoció
horitzontal, amb 53 punts, empatada amb l'auxiliar de Medi Ambient, Gemma Pascual
Fabrellas.
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Segon.- Atorgar un termini de deu dies hàbils, a comptar de la notificació del present
acord,  a  la  senyora  ESTER HIDALGO GOMEZ,  per  realitzar  les  al.legacions  que
estimi convenient, en defensa dels seus drets, al quedar desplaçada de la llista de
promoció horitzontal del grup C2, passant a la posició sisena (s'adjunta copia de les
al.legacions presentades per la senyora Eva Torres Nieto).
 
Tercer.- Notificar  el  present  acord  al  comitè  d'empresa  i  a  les  dues  treballadores
afectades.

c)  Núria Viñas Benavent (Àrea de Serveis Municipals), reclamació de 4 de maig de
2012. Acord de Junta de Govern Local de 31 de maig de 2012, desestimatori:

Atès  que  la  Cap  de  l'Àrea  de  Serveis  Municipals,  el  dia  4  de  maig  de  2012,  ha
presentat  escrit  d'al.legacions,  conforme no accepta el  resultat  del  Pla de Carrera,
aprovat pel Ple de la Corporació, el dia 27 de març de 2012, així com la puntuació
atorgada.

 
Atès  que  fonamenta  la  seva  reclamació  en  el  sentit  que  des  de  l'Àrea  de
Secretaria/Comissió d'avaluació se li va comunicar a ella, que la puntuació de la taula
de l'informe del Cap d'Àrea era excessivament alta i que s'havia de redefinir a la baixa:
Marissa Martínez: 439 punts sobre 480
Margarida Corredor: 433 sobre 480
 
Atès que aquest comunicat no es realitzar única i exclusivament a l'Àrea de Serveis
Municipals sinó que també va afectar a l'Àrea d'Urbanisme, a l'Àrea d'Intervenció i a
l'Àrea de promoció Econòmica.
 
Atès que totes les àrees, excepte l'Àrea de Serveis Municipals varen trobar raonable i
coherent ajustar les puntuacions excessivament altes dels treballadors de les seves
àrees, que havien presentat instància al Pla de Carrera.
 
Atès que en relació a les esmentades àrees,  ni  els caps d'àrea ni  els treballadors
afectats han realitzat al.legacions i/o observacions.
 
Atès  que  algunes  persones  d'aquestes  àrees,  que  es  varen  trobar  en  la  mateixa
situació  (Intervenció,  Arxiu  i  Informàtica)  varen  ser  proposades  per  la  Comissió
Tècnica de Valoració del Pla de Carrera per rebre la promoció horitzontal.
 
Atès que s'ha comprovat que fins i tot si s'haguessin tingut en compte les puntuacions
inicials que va atorgar la Cap de l'Àrea de Serveis Municipals en la primera graella de
factors de comportament en el  treball,  no s'hauria modificat  el  resultat  final  de les
persones proposades per promocionar horitzontalment.
 
Atès que existeixen altres criteris de puntuació a part de l'informe del Cap de l'Àrea (40
punts),  com ho són la  formació (30 punts),  l'antiguitat  (25 punts)  i  l'absentisme (5
punts).
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Atès que l'auxiliar administrativa i l'administrativa de l'Àrea de Serveis Municipals que
varen concorrer a la promoció horitzontal, i que són les que ostenten un interès legítim
i directe, no han presentat cap tipus d'al.legació i/o observació en relació a aquest
punt.
 
Atès que les al.legacions realitzades per la Cap de l'Àrea de Serveis Municipals s'han
presentat quan ha transcorregut més d'un mes des que es va comunicar, el dia 27 de
març de 2012, l'acord de Ple de 26 de març de 2012 (el termini establert pel punt 2 de
l'acord, era de 10 dies hàbils).
 
Atès el caràcter extemporani de les esmentades al.legacions.
 
Atès que existeix el vistiplau de la Comissió de Valoració i de la Comissió de Revisió,
en relació a la desestimació de les esmentades al.legacions.
 
La Junta de Govern Local acorda per unanimitat :
 
 Desestimar íntegrament les al.legacions presentades per la Cap de l'Àrea de Serveis
Municipals en relació a la nova puntuació i/o valoració de l'auxiliar  administrativa i
l'administrativa  de  l'Àrea  de  Serveis  Municipals,  d'acord  amb  els  arguments  que
consten a la part expositiva.

Atès  que  es  va  donar  audiència  a  la  treballadora  de  l'Àrea  d'Esports,  ESTER
HIDALGO GOMEZ, en relació  a  l'estimació de  les  al.legacions  presentades per  la
treballadora EVA TORRES NIETO, per error en l'atribució del grup professional, sense
que hagi realitzat al.legacions.

Atès que les tres al.legacions han estat analitzades i  revisades per la Comissió de
Revisió, coincidint amb la Comissió de Valoració.

El  Ple  de  l’Ajuntament  acorda  per  majoria,  amb  els  vots  a  favor  dels  senyors
Fernández,  Rocas,  Vencells,  Rangel,  les  senyores  Zaragoza  i  Mauri  (PSC),  els
senyors Gómez, Prats, Pujol, i la senyora Frigola (CiU), total deu vots a favor; i les
abstencions els senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora Farrarons (ERC),  les senyores
Rivas i Recio, del senyor Genover (Entesa), de la senyora Galiana i el senyor Rodrigo
(PP), i del senyor Guerra (PxC), total deu abstencions:

Primer.-  Aprovar  definitivament  la  proposta  de  promoció  horitzontal  de  nou
treballadors de l'Ajuntament de Palafrugell que ha presentat la Comissió de Valoració
el dia 22 de febrer de 2012, i ratificada per la Comissió de Revisió, creada per acord
de Ple de 27 de març de 2012,  d'acord amb les puntuacions que a continuació es
descriuen:
 

Nom Àrea Categoria laboral Puntuació

Núria Aupì Gifre Educació A1 55

Àngela Martí Santanach Museu A2 63

Nuri Esteva Llenas Secretaria C1 70
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Rosa Jordi Martí Secretaria C1 68

Paqui Tellez Bravo Arxiu C2 56

Gemma Pascual Fabrellas Medi Ambient C2 53

Eva Torres Nieto IPEP C2 53

Agustí Moriña Garcia Informàtica C2 52

Francesc Benitez Murillo Intervenció C2 51

 
Segon.-  Aquest acord causarà efectes econòmics i administratius des de l’1 de gener
de 2012, que suposarà un increment retributiu de 2.777,77 euros bruts anuals per
cada treballador.
 
Tercer.-  Notificar el present acord a la Junta de Personal, al Comitè d'Empresa, als
Caps d'Àrea i als treballadors afectats.

5.- ORDENANÇA MUNICIPAL REGULADORA DE LA SIMPLIFICACIÓ DE TRÀMITS
I REDUCCIÓ DE LA CÀRREGA BUROCRÀTICA.- Aprovació inicial.-

Intervé  la  senyora  Zaragoza  manifestant  que  aquesta  ordenança  aglutina  tota  la
normativa sectorial, preferentment la directiva de serveis del Parlament europeu i del
Consell  de  19  de  desembre  de  2006,  donat  que  havia  finalitzat  el  període  de
transposició  d'aquesta  directiva  el  desembre  de  2009.  La  Llei  17/2009,  o  més
coneguda com la Llei paraigües, o la Llei 25/2009 o Llei òmnibus. També cal destacar
el  decret  de la  Generalitat  el  6/2008,  de mesures  per  l'eliminació  dels  tràmits  i  la
simplificació dels  procediments per facilitar  l'activitat  econòmica, i  el  decret  3/2010,
relatiu  als  serveis  en  el  mercat  interior.  Els  elements  que  cal  destacar,  al  meu
entendre, són la modificació de l'article 84 de la Llei de Bases de Règim Local per 1.2
de la Llei Òmnibus, ja que el règim de comunicació prèvia per declaració responsable
i el control a posteriori, son preferents. A partir d'aquí hi ha tots els títols i els capítols
que regulen, bé si és la simplificació administrativa, o bé les activitats, que poden ser
obres menors, activitats innòcues o els centres de culte. En aquest cas, gairebé totes
es  fonamenten  en  la  comunicació  prèvia,  la  declaració  responsable,  i  el  control
posterior que assoleix l'administració en forma d'intervenció. 

-  senyora  Rivas:  Estic  gratament  sorpresa  que  la  regidora  ens  hagi  donat  més
explicació avui en el Plenari que el dia de la Comissió, on teòricament participàvem
tots els grups.  El  nostre vot serà el  de l'abstenció,  bàsicament per dos motius,  un
perquè hi  ha  una comissió  creada,  de  la  que  en  formem part  els  diferents  grups
municipals, creada no recordo des de fa quants mesos, molts, que es va reunir crec
que fa cosa d'un mes, i no, si no o recordo malament, aquesta ordenança deu tenir
unes cinquanta pàgines, i el dia que varem anar a la Comissió Informativa, el que va
durar l'explicació de l'ordenança, de l'aprovació inicial, em corregiran si cal els altres
regidors que hi eren, però jo diria que varen ser cinc o deu minuts, jo em vaig aixecar
de la Comissió, si vostès ho recorden, dient que si se'ns convocava per una comissió,
que jo venia de fora de Palafrugell i si em convocaven per una comissió que havia de
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durar cinc minuts i en la qual no se m'explicava res, que millor que no convoquessin
comissions. Amb la qual cosa anunciem el vot de l'abstenció, ens l'estudiarem amb
calma i, i agraïm a la regidora que avui hagi explicat més que el dia de la comissió, en
la qual no se'ns va explicar res.

-  senyor  Vilà:  Voldríem demanar  si  s'han  rectificat  uns  errors  que  el  nostre  grup
municipal  va  detectar  en  els  documents  que  es  varen  presentar  a  la  Comissió
Informativa.

- senyora Zaragoza: Sí, a la Comissió Informativa de règim Interior vostè va esmenar
uns quants apartats d'un annex, avui hem detectat encara un error per rectificar-se i
s'ha rectificat, i la disposició addicional tercera també s'ha substituït i també s'hi ha
introduït l'acord de Junta de Govern Local pel que fa a les obres menors, que no hi
constava el dia de la Comissió Informativa.
Per contestar  a la senyora Rivas,  dir-li  que va arribar  vint  minuts tard,  i  ho poden
corroborar els pocs regidors que hi havia. Era una comissió redactora en la qual hi
havia tres regidors i vostè va arribar vint minuts tard, era a dos quarts de set i vostè va
venir a tres quarts i cinc minuts de set. Jo li vaig dir que ja ho havia explicat però que si
volia li tornaria a explicar. Vostè es va aixecar i se'n va anar. No és el meu problema,
vostè va arribar vint minuts tard, i això ho tinc claríssim perquè a més a més m'ho vaig
anotar.

- senyora Rivas: Per favor, no menteixi.

- senyora Zaragoza: No menteixo, vostè està tergiversant els fets i no m'agrada.

- senyora Rivas: Per favor no menteixi. A mi sí que no m'agrada.

- senyora Zaragoza: Jo vaig arribar a l'hora i vostè va arribar vint minuts tard, amb la
qual cosa estava tot explicat i jo li vaig demanar si volia que li tornés a explicar, però si
vostè no va voler, és el seu problema, no és el meu, d'acord?

Tot seguit se sotmet a votació la proposta d'acord, per la qual cosa, en conseqüència:

Atès que és atribució del Ple l’aprovació d’ordenances i reglaments municipals, d’acord
amb el disposat en els articles 22.2.d) de la Llei de bases de règim local (LRBRL), 55
del Text refós de règim local (TRRL), 63 del Reglament d’obres, activitats i serveis dels
ens locals (ROAS) i 50.3 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de
les entitats locals (ROF).
 
Atès l’esborrany de l’Ordenança municipal reguladora de la simplificació de tràmits i
reducció de la càrrega burocràtica de l'Ajuntament de Palafrugell.

Atès que el Grup Municipal Socialista va presentat, al plenari del dia 25 de març de
2010, una moció que proposava l'adopció del següent acord:

Proposar  a  l’equip  de  govern  de  l’Ajuntament  de Palafrugell  que,  donada la  seva
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urgència, porti a la propera Comissió Informativa d’Urbanisme, Obres, Serveis, Medi
Ambient, Patrimoni i Millora de la qualitat urbana, un document relatiu a l’adequació de
l’ordenança municipal reguladora de les activitats amb incidència ambiental a la nova
directiva de serveis, amb l’objectiu darrer de portar-ho al proper Ple del proper mes
d’abril.
 
Proposar  a  l’equip  de  govern  de  l’Ajuntament  de  Palafrugell  que,  tant  mateix,  i
relacionat  amb el  punt  anterior,  porti  a  la  propera  Comissió  Informativa  de Règim
Interior, Hisenda, Activitat Econòmica i Habitatge un document relatiu a la modificació i
adaptació de l’ordenança fiscal reguladora de la taxa per la prestació de serveis, amb
l’objectiu darrer de portar-ho al Ple del proper mes d’abril”.

Atès que cal  incorporar  les  previsions  de l'Ordenança  Municipal  Reguladora  de  la
substitució de la llicència d'obres menors,  per règim de comunicació prèvia (2004),
amb  les  modificacions  de  la  Llei  3/2012,  de  modificació  del  text  refós  de  la  Llei
d'Urbanisme.

Atès que cal establir el règim regulador de la comunicació prèvia amb les activitats
innòcues (sense incidència ambiental).

Atès el que disposa el Reial Decret Llei 19/2012, de 25 de maig, de mesures urgents
de liberalització del comerç i de determinats serveis, així com el seu annex I, publicat
en el BOE de 26 de maig de 2012, en què s'elimina la llicència d'obertura i activitats i
se  substitueix  per  una  declaració  responsable,  en  aquelles  activitats  comercials
minoristes, que tinguin una superfície útil d'exposició de venda al públic no superior a
300 m2.

El  Ple  de  l’Ajuntament  acorda  per  majoria,  amb  els  vots  a  favor  dels  senyors
Fernández,  Rocas,  Vencells,  Rangel,  les  senyores  Zaragoza  i  Mauri  (PSC),  els
senyors Gómez, Prats, Pujol, i la senyora Frigola (CiU), dels els senyors Sabrià, Vilà,
Lledó, la senyora Farrarons (ERC), total catorze vots a favor; i les abstencions ,  les
senyores Rivas i Recio, del senyor Genover (Entesa), de la senyora Galiana i el senyor
Rodrigo (PP), i del senyor Guerra (PxC), total sis abstencions:

Primer.- Aprovar inicialment l’Ordenança municipal reguladora de la simplificació de
tràmits i la reducció de la càrrega burocràtica.
 
Segon.- Sotmetre l’expedient i el text d’aquesta ordenança a informació pública per un
termini de trenta dies hàbils (BOP, DOGC, Tauler d’Edictes i Diari de difusió provincial),
en la forma i als efectes previstos per l’article 63 del Reglament d’obres, activitats i
serveis dels ens locals (ROAS), aprovat pel Decret 179/1995, de 13 de maig.

6.-  MEMÒRIES DE LES ÀREES DE L'AJUNTAMENT DE PALAFRUGELL -  ANY
2011.- Coneixement.-

El  senyor  Fernandez  intervé  manifestant  que  en  aquest  punt  es  tracta  de  donar
coneixement d'aquesta memòria, suposo que tots els grups han pogut tenir accés al
document.
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El senyor Sabrià intervé només per dir que hi ha una sèrie de regidors que no han fet
la seva presentació i  hi  apareix la seva foto i  el  títol  però no hi  apareix l'escrit  de
presentació. En tot cas, recomanaríem que això fos retirat, perquè com a imatge no
queda massa lluït.

-  senyora  Zaragoza:  Les  presentacions  estan  totes  fetes.  El  dia  de  la  Comissió
Informativa de Règim Interior en faltava una, però estan totes fets i demà quedarà
penjat en el web, per tant, si entren a l'apartat de les memòries, veuran que estan
completes.

- senyor Sabrià: Doncs llavors el que els hi demanaríem és que la informació que es
porti a Ple, si s'ha corregit, que sigui la correcta, perquè això s'ha tret de la carpeta que
hi havia avui per portar a Ple. Per tant, si això s'ha canviat entre el dia de la Comissió i
avui, la documentació que es porta a Ple ha de ser la definitiva.

- senyor Fernandez: En qualsevol cas estem parlant de la primera fulla, que és la que
fa el regidor de presentació.

A continuació es dóna compte als presents de la següent proposta:

Atès el que disposa l’article 149 del Reglament d’organització i funcionament dels Ens
Locals (1986), conforme els municipis de població superior a 8.000 habitants de dret,
redactaran una memòria dins del primer semestre de cada any, en la que donaran
compte,  relacionada,  de  la  gestió  corporativa,  incloent-hi  referències  al
desenvolupament dels serveis, estadístiques de treball, iniciatives, projectes de tràmit,
estats  de  situació  econòmica  i  modificacions  introduïdes  en  l’inventari  general  del
Patrimoni, que seran remeses al Ministeri per les Administracions Públiques.
 
Atès el contingut de les memòries de gestió elaborades per les diferents àrees de la
Corporació per l’any 2011.

El Ple de l'ajuntament acorda per unanimitat donar-se per assabentat de la següent
proposta d'acord:

Primer.- Donar compte de la memòria de gestió de l’any 2011, de l’Ajuntament de
Palafrugell, que es desglossa en els següents apartats:
 
- Àrea de règim interior, hisenda i activitat econòmica
 

•   Secretaria, Alcaldia i Recursos Humans
•   Administració Electrònica i Atenció Ciutadana 
•   Informàtica i Noves Tecnologies
•   Servei d’Informació del Territori. GIS
•   Serveis econòmics: Intervenció, Tresoreria i Recaptació
•   Arxiu Municipal. Servei de Gestió Documental.

 
- Àrea de serveis a les persones
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•    Benestar social i Ciutadania
• Espai Dona
• Mediació i Convivència
• Oficina Municipal d’Habitatge
• Palafrugell Acull
•     Cultura

• Cooperació al desenvolupament. Agermanaments
•     Biblioteca Municipal
•    Educació i Vila Educadora
•    Joventut 
•    Policia Municipal 

 
- Àrea de d’urbanisme, habitatge, obres, serveis, medi ambient.
 

• Medi ambient
• Urbanisme, Projectes i Obres
• Serveis Municipals

- Organisme Autònoms
 

• Institut Municipal d'Esports                                             
• Institut de Mitjans de Comunicació                                                              
• Institut de Promoció Econòmica                                          
• Museu del Suro
• Pla de Barris                         

 
Segon.- Notificar el present acord als Caps d’Àrea de la Corporació.

7.-  MODIFICACIÓ  DE  L'ARTICLE  3  (COMPOSICIÓ),  DEL  REGLAMENT
REGULADOR DE LA TAULA D'ENTITATS SOCIALS (TES).- Aprovació.-

Atès que el Ple de l’Ajuntament en sessió del dia 28 de febrer de 2012, va aprovar
inicialment la modificació de l'article 3.2 (composició) del reglament regulador de la
Taula d’Entitats Socials de Palafrugell (TES).

 Atès que es va publicar edicte en el BOP número 79, de 24 d’abril de 2012, al DOGC
número 6091 del dia 20 de març de 2012, en el Punt diari de 15 de març de 2012, i en
el Tauler d’Edictes, finalitzant el termini d’exposició al públic el dia 31 de maig de 2012.
 
Atès que no s’han realitzat al.legacions dins el període d’informació al públic.

El Ple de l'Ajuntament acorda per unanimitat :

Primer.- Aprovar  definitivament  la  modificació  de  l'article  3.2  (composició)  del
reglament regulador de la Taula d’Entitats Socials de Palafrugell (TES), d’acord amb el
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document annex que consta a l’expedient administratiu.
 
Segon.- Publicar  aquest  acord  i  el  text  íntegre  de  la  modificació  de  la  normativa
reglamentària  esmentada  al  Butlletí  Oficial  de  la  Província  de  Girona,  al  Tauler
d’anuncis de la Corporació i realitzar anunci indicatiu al Diari Oficial de la Generalitat
de Catalunya 

8.-  REGLAMENT  PER  A L'ÚS  I  LES  CONDICIONS  DELS  LOCALS  SOCIALS.-
Aprovació definitiva.-

Intervé el senyor Guerra per demanar si en el moment en que es va fer la Comissió i
es va presentar aquest Pla, nosaltres varem demanar que el text fos més accessible a
tota la població i l'única cosa que m'agradaria saber és si aquest text ha sigut revisat o
no.

- senyor Fernandez: Quan diu accessible, a què es refereix?

- senyor Guerra: Que no fos tant tècnic.

- senyor Fernandez: A vegades és complicat, jo crec que en la redacció s'ha fet un
esforç i a vegades potser hi ha alguns termes més tècnics, però jo penso que podríem
dir que és molt més rigorós el redactat del que hem aprovat abans, aquella ordenança
municipal reguladora, que no pas aquest reglament. Jo penso que el reglament era
prou flexible,  però  en qualsevol  cas ho intentarem, però penso que ja  s'ha fet  un
ajustament important.

- senyora Rivas: Novament parlaré d'una comissió de treball dels grups i en aquest cas
sí que agrair a l'equip de govern l'esforç realitzat per haver convocat aquesta comissió.
En aquesta jo no hi vaig poder assistir, hi havia el senyor Rocas, em vaig excusar però
vaig presentar les meves propostes per escrit, s'han incorporat la major part d'elles, i a
més era una reglament a petició d'una moció que va presentar l'Entesa, amb la qual
cosa,  evidentment  hi  votarem a  favor,  i  agraïm que  la  comissió  treballés  com va
treballar. 

Tot seguit se sotmet a votació la proposta d'acord, per la qual cosa, en conseqüència:

Atès que és atribució del Ple l’aprovació d’ordenances i reglaments municipals, d’acord
amb el disposat en els articles 22.2.d) de la Llei de bases de règim local (LRBRL), 55
del Text refós de règim local (TRRL), 63 del Reglament d’obres, activitats i serveis dels
ens locals (ROAS) i 50.3 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de
les entitats locals (ROF).
 
Atès que el Ple de l’Ajuntament de Palafrugell, el dia 29 de març de 2012, va aprovar
inicialment  el  Reglament  per  a  l'ús  i  les  condicions  dels  locals  socials,  per
posteriorment sotmetre’l a informació pública en el  BOP de Girona número 80, de 25
d'abril de 2012, al DOGC número 6113 del dia 23 d'abril de 2012, i al Tauler d'Edictes,
finalitzant el termini d’exposició al públic el dia 21 de juny de 2012.
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Atès que dins del termini legal d’informació pública no s’han presentat al·legacions.

El Ple de l'Ajuntament acorda per unanimitat :

Primer.- Aprovar definitivament el  Reglament per a l'ús i  les condicions dels locals
socials, d’acord amb el document annex a aquesta proposta.
 
Segon.- Publicar el Reglament per a l'ús i les condicions dels locals socials al Butlletí
Oficial de la Província de Girona, al Tauler d’anuncis de la Corporació i realitzar anunci
indicatiu al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya.

9.- DENOMINACIÓ DE CARRERS: ROTONDA DE LA PINEDA GÈLIA.- Aprovació.-

Vista la següent proposta presentada per l’Àrea de Alcaldia de donar nom a la rotonda
situada a la intersecció entre l'avinguda de la Generalitat i l'avinguda d'Espanya, de
Palafrugell.
 
- Rotonda de la Pineda Gèlia, a la rotonda situada a la intersecció entre l'avinguda de
la Generalitat i l'avinguda d'Espanya, de Palafrugell (veure plànol adjunt).
 
Atès el dictamen emès per la Comissió del Nomenclàtor, el dia 19 de juny de 2012,
favorable a l'esmentada proposta.

Atès el que disposa l’article 75.1 del Reial Decret 1690/1986, d’11 de juliol, pel qual
s’aprova el Reglament de Població i Demarcació Territorial de les Entitats Locals.
 
Atès el  que disposa l’apartat  4t.  de la Resolució de 9 d’abril  de 1997,  de la  Sots
Secretaria del Ministeri de la Presidència, per la que es disposa la publicació de la
Resolució  d’1  d’abril  de  l’INE  per  la  que  es  dicten  instruccions  tècniques  als
ajuntaments sobre retolament de vies urbanes.

El Ple de l'Ajuntament acorda per unanimitat :

Primer.- Donar nom a la següent rotonda:
 
Nucli de Palafrugell
 
- Rotonda de la Pineda Gèlia, a la rotonda situada a la intersecció entre l'avinguda de
la Generalitat i l'avinguda d'Espanya, de Palafrugell (veure plànol adjunt).
 
Segon.- Notificar l’esmentat acord a les diferents àrees de l’Ajuntament de Palafrugell,
a Correus, al Centre de Gestió Cadastral, a les empreses subministradores de serveis
(Sorea, Fecsa-Endesa, Telefònica, Gas Natural) i al Registre de la Propietat i a l’Arxiu
Municipal.

10.- SENTÈNCIES I INTERLOCUTÒRIES. Coneixement.-

Ple de 26 de juny de 2012 16



Ajuntament de Palafrugell

Vista la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 2 de Girona, en
el recurs ordinari número 288/2006, interposat per la senyora Rosa Gelpí Torrellas i
altres contra l’acord de la Junta de Govern Local de 16 de febrer de 2006, pel qual es
desestimaven els recursos de reposició dels demandants contra l’acord de la mateixa
Junta de Govern Local de 10 de novembre de 2005, d’aprovació de les liquidacions
provisionals de quotes de contribucions especials del projecte de millora urbana del
sector Mont-Fina a Calella de Palafrugell, per la qual es desestima el recurs contenciós
administratiu interposat pels i les recurrents.

Atesa la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 3 de Girona, en
el  recurs ordinari  número 282/2009, interposat pel senyor Pau Abril  Gaston, contra
l’acord de la Junta de Govern Local de 27 de març de 2009, pel qual es desestimava el
recurs de reposició formulat contra l’acord de Junta de Govern Local de data 27 de
febrer de 2009 pel qual es va adjudicar el lot número 22 – servei de 97 boies per a
embarcacions d’esbarjo i servei per a barquejar fins a terra, a la platja de Tamariu, per
la  qual  s’estima en part  el  recurs  contenciós administratiu interposat  pel  recurrent,
anul·lant  les  resolucions  impugnades  per  no  ser  conformes  a  dret  i  ordenant  a
l’administració demandada a valorar  novament les propostes presentades i  motivar
adequadament l’adjudicació del lot, desestimant la resta de pretensions del recurrent.

Atesa la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Girona, en
el procediment abreujat número 64/2012, interposat pel senyor Pere Batlle del Molino
contra la resolució de l’Ajuntament de Palafrugell, de data 8 de novembre de 2011,
d’adopció de la mesura cautelar de suspensió de sou i feina al recurrent en base a
l’expedient disciplinari, així com contra la resolució de data 22 de desembre de 2011
corresponent a la primera renovació de les mesures cautelars relatives a la suspensió
provisional de sou i feina i altre accessòries, i contra la resolució  de data 23 de gener
de  2012,  per  la  qual  es  renoven  per  segona  vegada  les  esmentades  mesures
provisionals, per la qual es desestima el recurs interposat pel recurrent. 

Atesa la sentència dictada pel Jutjat Contenciós administratiu número 3 de Girona, en
el recurs ordinari número 476/2010, interposat per la societat Bòbila 2000, S.L., contra
la resolució de la Gerència de la Xarxa Local de Municipis de la Diputació de Girona,
del dia 18 d’agost de 2012, per la qual es va desestimar el recurs de reposició formulat
en data 27 de juliol, contra la liquidació en concepte de l’Impost sobre construccions,
instal·lacions i obres derivada de l’acta de disconformitat número 70441, del dia 14 de
juny de 2010, referida a les obres executades per la mercantil recurrent al carrer Joan
Fuster, número 20-30-40, a Palafrugell, per la qual es desestima el recurs interposat
per la societat recurrent.

Atesa la sentència dictada pel Jutjat Social número 1 de Girona, en el procediment
d’acomiadament  número  1281/2011,  interposat  pels  senyors  José  Pareras  Peña  i
Carlos García Aguilera contra l’acomiadament objectiu notificat per l’empresa Centre
de Jardineria Palafrugell, S.L. als treballadors en data 7 d’octubre de 2011, i contra
l’Ajuntament  de Palafrugell,  en tant  que els  demandants  consideren que és també
responsable atès que va adjudicar el contracte per als serveis de neteja, conservació i
manteniment de la jardineria a l’empresa demandada, per la qual s’estima parcialment
la demanda i es declara improcedent l’acomiadament que varen patir els treballadors, i
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en conseqüència condemna a l’empresa Centre de Jardineria Palafrugell, SL a estar i
passar per aquesta declaració i a readmetre als demandants en els seus mateixos
llocs de treball, en les mateixes condicions que regien la seva relació laboral, o bé a
abonar als treballadors la indemnització per acomiadament que estableix i, en ambdós
casos,  a  satisfer  els  salaris  de  tramitació,  i  finalment  s’absol  a  l’Ajuntament  de
Palafrugell de les pretensions que s’havien exercitat contra el consistori. 

Atesa la sentència dictada per la Secció Tercera del Tribunal Superior de Justícia de
Catalunya en el recurs d’apel·lació número 413/2009, interposat per l’Ajuntament de
Palafrugell contra la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 2 de
Girona en el recurs ordinari número 291/2007 interposat pel senyor Pedro González
Muñoz, per la qual s’estimava el recurs contenciós administratiu interposat pel senyor
Pedro González Muñoz i s’anul·laven els acords impugnats, ordenant que es resolgués
el  concurs per a l’adjudicació de les dues llicències d’auto taxi,  adjudicant-les a la
millor proposta presentada, d’acord amb les bases del concurs, sempre que reunissin
els requisits exigits en aquestes bases per a ser aprovades, per la qual es desestima
el recurs d’apel·lació presentat per l’Ajuntament i es confirma la sentència dictada pel
Jutjat Contenciós Administratiu número 2 de Girona.

Atesa la sentència dictada per la Secció Quarta del Tribunal Superior de Justícia de
Catalunya  en  el  recurs  d’apel·lació  número  137/2011,  interposat  pel  senyor  Pedro
González  Muñoz  contra  la  sentència  dictada  pel  Jutjat  Contenciós  Administratiu
número 1 de Girona, en el  recurs ordinari  número 299/2009,  interposat pel  senyor
Pedro González Muñoz, per la qual es desestimava el recurs contenciós administratiu
interposat contra l’acord de la Junta de Govern Local pres el dia 8 de febrer de 2011,
que va desestimar la reclamació de responsabilitat patrimonial de l’administració que
formulava contra l’Ajuntament de Palafrugell, pels danys i perjudicis soferts per la no
titularitat de dos llicències d’auto taxi urbà adaptat per a minusvàlids, per la qual es
desestima el recurs d’apel·lació i es confirma la sentència dictada pel Jutjat Contenciós
Administratiu número 1 de Girona.

Atesa la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Girona, en
el  procediment  abreujat  número  97/2012,  interposat  pel  senyor  Martin  Quintilla
Sánchez contra l’acord de la Junta de Govern Local, de data 5 de gener de 2012, que
va desestimar la reclamació de responsabilitat patrimonial de l’administració efectuada
pel recurrent, per a ser indemnitzat pels danys soferts amb motiu d’una caiguda a la 
platja  de Tamariu,  per  la  qual  es  desestima el  recurs  interposat  pel  recurrent  i  es
conforma l’acord impugnat.

Atesa la interlocutòria dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 2 de Girona
en el procediment abreujat número 404/11, interposat per la senyora Margarita Lozano
Batlle  contra la  desestimació per  silenci  negatiu  del  recurs  de reposició  interposat
contra la resolució de l’alcaldia de data 2 de juny de 2011, per la qual s’imposava una
sanció per infracció administrativa tipificada a l’Ordenança Municipal de Convivència
Ciutadana,  per  la  qual  es  declara  l’arxiu  del  procediment  per  satisfacció
extraprocessal. 

El Ple de l'Ajuntament acorda per unanimitat :
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Donar-se per assabentat de les esmentades sentències i interlocutòries.

11.- RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA. Ratificació: a) Nomenament de lletrada dels
serveis jurídics municipals i  nomenament de procurador.  b) Nomenament per
comparèixer i personar-se l'Ajuntament davant de jutjats. 

Vista la Resolució de l’Alcaldia número 844/2012, de data 12 d’abril de 2012, per la
qual  es  va  nomenar  al  procurador  dels  tribunals  senyor  Jesús  Sanz  López  i  a  la
lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col•legi de Figueres, senyora Júlia
Giró Val, el primer per representar i la segona per defensar aquest Ajuntament davant
de la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, a
l’objecte d’interposar recurs d’apel•lació contra la sentència número 24/12, de data 6
de  febrer  de  2012,  dictada  per  la  magistrada  jutgessa  del  Jutjat  Contenciós
Administratiu número 2 de Girona, en el procediment ordinari número 83/07, interposat
per la societat Diademar 2000, S.L. contra la Resolució de l’Alcaldia número 56/07, de
data 18 de gener de 2007. 

Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 943/2012, de data 23 d’abril de 2012, per la
qual es va nomenar al procurador dels tribunals senyor Jesús Verdasco Triguero i a la
lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col•legi de Figueres, senyora Júlia
Giró Val, el primer per representar i la segona per defensar aquest Ajuntament davant
Sala Tercera del Tribunal Suprem, a l’objecte d’interposar recurs de cassació contra la
sentència  número  105/2012,  dictada en data 10 de febrer  de 2012,  per  la  Secció
Tercera del Contenciós Administratiu del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en
el recurs número 116/2008, interposat pel senyor Marcos Smythe Simón i la societat
Smythe López, S.L.

Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 1178/2012, de data 14 de maig de 2012, per
la qual es va nomenar la lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col•legi de
Figueres, senyora Júlia Giró Val, per representar i defensar aquest Ajuntament davant
del Jutjat Contenciós Administratiu número 3 de Girona, en el recurs ordinari número
87/2012, interposat per part del senyor Luís Subirós Mills, contra l’acord del Ple de
l’Ajuntament, pres en sessió celebrada el dia 20 de desembre de 2011, pel qual es va
aprovar definitivament el canvi de sistema d’actuació urbanística del Sector PMU-3.1,
Riera de Llafranc, i així mateix, contra l’acord del Ple de l’Ajuntament pres en sessió
celebrada el dia 27 d’octubre de 2011, pel qual es va aprovar definitivament el conveni
urbanístic  subscrit  entre  la  societat  Marquès  de  Llafranc,  S.L.  i  l’Ajuntament  de
Palafrugell,  en relació a la gestió i  desenvolupament del Sector PMU-3.1, Riera de
Llafranc.

Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 1210/2012, de data 17 de maig de 2012, per
la qual es va nomenar a la lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col•legi
de Figueres,  senyora  Júlia Giró  Val,  per  representar  i  defensar  aquest  Ajuntament
davant  del  Jutjat  Contenciós Administratiu  número 3 de Girona,  en el  procediment
abreujat  número 138/2012, interposat per part  del  procurador dels  tribunals senyor
Carlos  Sobrino  Cortés,  en  nom  i  representació  de  la  senyora  REMEDIOS  RUIZ
TRIGO, contra l’acord de la Junta de Govern Local, pres en sessió celebrada el dia 2
de  febrer  de  2012,  pel  qual  es  va  desestimar  la  reclamació  de  responsabilitat
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patrimonial de l’administració per danys materials, interposada per l’ara recurrent.

Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 1227/2012, de data 18 de maig de 2012, per
la qual es va nomenar a la lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col•legi
de Figueres,  senyora  Júlia Giró  Val,  per  representar  i  defensar  aquest  Ajuntament
davant  del  Jutjat  Contenciós Administratiu  número 1 de Girona,  en el  procediment
abreujat  número 134/2012,  interposat  per part  del  lletrat  senyor Juan José Llamas
Romay, en nom i  representació del  senyor MANEL MARTÍNEZ MORCILLO, contra
l’acord del Ple de l’Ajuntament pres en sessió celebrada el dia 31 de gener de 2012,
d’actualització del complement específic del sotsinspector en cap de la Policia Local de
Palafrugell.

Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 1258/2012, de data 23 de maig de 2012, per
la qual es va nomenar a la lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col•legi
de Figueres,  senyora  Júlia Giró  Val,  per  representar  i  defensar  aquest  Ajuntament
davant  del  Jutjat  Social  número  2  de  Girona,  en  el  procediment  d’acomiadament
número 405/2012, interposat per part del senyor MANUEL RANDO ONIEVA, contra les
societats Pere Giralt Sagrera, S.A. i Giralt Obres i Serveis, S.L. i contra l’Ajuntament de
Palafrugell i FOGASA, per acomiadament improcedent. 

Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 1317/2012, de data 31 de maig de 2012, per
la qual es va nomenar a la lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col•legi
de Figueres,  senyora  Júlia Giró  Val,  per  representar  i  defensar  aquest  Ajuntament
davant  del  Jutjat  Contenciós Administratiu  número 3 de Girona,  en el  procediment
abreujat número 165/2012, interposat per part de la procuradora dels tribunals senyora
Rosa Boadas Villoria, en nom i  representació de la senyora ROSA JANÓ SALOM,
contra l’acord de la Junta de Govern Local, pres en sessió celebrada el dia 19 d’abril
de 2012, pel qual  es va desestimar la reclamació de responsabilitat  patrimonial  de
l’administració, interposada per l’ara recurrent, per danys materials a l’habitatge situat
al carrer Sant Josep número 26, a Palafrugell.

Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 1372/2012, de data 6 de juny de 2012, per la
qual es va nomenar al procurador dels tribunals senyor Jesús Verdasco Triguero i a la
lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col•legi de Figueres, senyora Júlia
Giró Val, el primer per representar i la segona per defensar aquest Ajuntament davant
Sala  Tercera  del  Tribunal  Suprem,  en  el  recurs  de cassació  interposat  pel  senyor
Tomàs Gallart Miquel i per la senyora Berta Gallart Miquel contra la sentència número
999, dictada en data 23 de desembre de 2011, per la Secció Tercera del Contenciós
Administratiu  del  Tribunal  Superior  de  Justícia  de  Catalunya,  en el  recurs  número
321/2008, interposat pel senyor Tomàs Gallart Miquel i  per la senyora Berta Gallart
Miquel contra la resolució del Departament de Política Territorial i Obres Públiques de
la Generalitat de Catalunya de data 27 de juny de 2008, per la qual es va declarar la
inadmissibilitat, per extemporani, del recurs d’alçada interposat pels recurrents contra
l’acord de la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona de data 19 de desembre de
2007, d’aprovació definitiva de la revisió del PEPIPHP.

Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 1383/2012, de data 6 de juny de 2012, per la
qual es va nomenar al procurador dels tribunals senyor Jesús Verdasco Triguero i a la
lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col•legi de Figueres, senyora Júlia
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Giró Val, el primer per representar i la segona per defensar aquest Ajuntament davant
Sala Tercera del Tribunal Suprem, a l’objecte d’interposar recurs de cassació contra la
sentència número 73/2012, dictada en data 3 de febrer de 2012, per la Secció Tercera
del  Contenciós  Administratiu  del  Tribunal  Superior  de Justícia  de Catalunya,  en el
recurs número 109/2008, interposat per la senyora  Mercedes Simon Oliver, contra la
desestimació  presumpta  del  recurs  d’alçada  interposat  contra  els  acords  de  la
Comissió  Territorial  d’Urbanisme  de  Girona  de  data  2  d’octubre  de  2006  i  21  de
desembre  de  2006,  d’aprovació  del  Pla  d’Ordenació  Urbanística  Municipal  de
Palafrugell.

El Ple de l'Ajuntament acorda per unanimitat :

Ratificar les esmentades resolucions.

12.-  EXPEDIENT  DE  MODIFICACIÓ  PUNTUAL  NÚM.  14  DEL  POUM  DE
PALAFRUGELL, EN RELACIÓ ALS ARTICLES 264 I 265, SECCIÓ 4 – CÀMPINGS I
APARCAMENTS  DE  CARAVANES,  DE  LES  NORMES  URBANÍSTIQUES.-
Aprovació provisional.-

Intervé el senyor Rangel manifestant que estem davant de l'aprovació provisional de la
modificació puntual número 14 del POUM de Palafrugell, en relació als articles que fan
referència a Càmpings i caravanes i les seves normes urbanístiques. Vull recordar que
ja en la seva aprovació inicial, en el plenari del mes d'abril, ja es va explicar que el que
fèiem era, d'acord amb els criteris de la Comissió Territorial d'Urbanisme, plantejar una
subdivisió del que és la classificació de la catalogació del nomenclàtor, del que són els
càmpings i les caravanes, en el sentit de poder fer una subdivisió amb un epígraf 1 i un
epígraf 2, que donaria peu al que és la possibilitat d'establir dins l'àmbit del sòl no
urbanitzable la possibilitat que sota aquests epígrafs, sobretot el 2, hi pogués haver
l'ús d'aparcament de caravanes. Al llarg de l'exposició pública que s'ha produït aquests
darrers dos mesos, el que hi ha hagut és una sola al.legació relacionada amb l'aparició
d'una  legislació  d'una  normativa  sectorial  relacionada  amb  l'ús  de  càmpings,  que
l'acceptem  completament  i  s'estima  completament,  i  per  tant,  s'incorpora  en  el
redactat,  i  el  que  portem  avui  a  aprovació  provisional  és  tot  el  redactat  definitiu
d'aquest expedient de modificació puntual del planejament de Palafrugell.

- senyora Rivas: Molt ràpid, com no podria ser d'una altra manera, hi votarem a favor.

Tot seguit se sotmet a votació la proposta d'acord, per la qual cosa, en conseqüència:

Vist que el  Ple Municipal,  a la sessió celebrada el  24 d’abril  de 2012, va aprovar
inicialment l’Expedient de modificació puntual núm. 14 del POUM de Palafrugell, en
relació als articles 264 i 265, secció 4 – càmpings i aparcaments de caravanes, de les
Normes urbanístiques.
 
Atès que durant el període comprès entre el 9 de maig i el 8 de juny de 2012, ambdós
inclosos, en que ha estat en informació pública aquest expedient, amb la publicació
dels respectius edictes al Butlletí Oficial de la Província de Girona núm. 88, de 8 de
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maig, i al Diari de Girona de 2 de maig, així com la seva col·locació al tauler d’edictes
de l’Ajuntament i a la pàgina web municipal, es va presentar una única al·legació, en
data 22 de maig de 2012, amb registre d’entrada núm. 7.457, i signada pel senyor
Enric Cruz Plaja, en representació de la societat Explotaciones e Inversiones Turísticas
Cruz, SL.
 
Atès l’informe de l’Arquitecte Municipal, el senyor Jordi Font Bel, de data 18 de juny de
2012, on valora la única al·legació presentada durant el període d’informació pública
en la que es sol·licita que s’adapti la normativa del POUM a la vigent normativa sobre
càmpings,  regulada  pel  decret  183/2010,  de  23  de  novembre,  d’Establiments
d’allotjament turístic de Catalunya i on es proposa el redactat final dels dos articles
objecte d’aquesta modificació, tenint en compte les consideracions d’aquest decret.
 
Atès que  al  mateix  informe,  l’Arquitecte  Municipal  efectua  les  següents
consideracions:
 
“.....
Als efectes de l’adaptació de la normativa al citat decret, proposen que a l’article 264.1
es faci referència als albergs semimòbils o fixes, proposant la supressió de l’estada
màxima  d’11  mesos  al  mateix  espai  de  terreny,  alhora  que  fent  referència  al
compliment de l’esmentat decret.
 
Pel que fa a l’article 265, a l’apartat 1, es proposen substituir les referències a l’anterior
decret  55/1982  i  altres  normatives,  per  les  actualment  vigents,  que  són  el  decret
183/2010, i la resolució MAH/1239/2007. També proposen introduir un apartat 2 per
regular  la  implantació  d’albergs  semimòbils  o  fixes,  remetent  el  compliment  dels
articles 40 i 42 del decret 183/2010.
 
En  conclusió,  considerant  que  les  aportacions  de  l’al·legació  són  estrictament  les
derivades del  decret  183/2010,  es proposa estimar  l’al·legació i,  en conseqüència,
adaptar la normativa a l’esmentat decret.”
 
Atès l’informe emès per  la  Comissió  informativa  d’urbanisme,  pla  de barris,  obres
públiques, serveis municipals i medi ambient, a la sessió celebrada el 18 de juny de
2012.
 
Atès  el  que disposa l’article 97 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual
s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme, els articles 76, 80 i 85 del mateix Decret
legislatiu,  i  la  disposició  addicional  novena de  la  Llei  8/2007,  de  28  de  maig,  “de
Suelo”, que modifica l’article 22.2 c) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de bases
de règim local, en el sentit que l’òrgan competent per a l’aprovació provisional d’aquest
Expedient és el Ple Municipal.
 
Atès el que determina l’article 112 del Reglament Orgànic Municipal, pel que fa a la
votació dels assumptes que es sotmeten a la consideració del Ple Municipal.

El Ple de l'Ajuntament acorda per unanimitat :

Primer.- Aprovar  provisionalment  l’Expedient  de  modificació  puntual  núm.  14  del
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POUM  de  Palafrugell,  en  relació  als  articles  264  i  265,  secció  4  –  càmpings  i
aparcaments de caravanes, de les Normes Urbanístiques, amb la incorporació de les
esmenes derivades de l’acceptació de la única al·legació presentada durant el període
d’informació pública per la societat Explotaciones e Inversiones Turísticas Cruz, SL,
representada pel senyor Enric Cruz Plaja.
 
Segon.- Trametre  als  Serveis  Territorials  d’Urbanisme  de  Girona  els  exemplars
necessaris d’aquest Expedient de modificació puntual núm. 14 del POUM, així com
una  còpia  diligenciada  de  l’expedient  d’aprovació,  perquè  la  Comissió  Territorial
d’Urbanisme li atorgui l’aprovació definitiva, si procedeix.
 
Tercer.- Notificar aquest acord als propietaris, persones o entitats directament afectats
per aquest expedient i als únics al·legants que han presentat una al·legació durant el
període d’informació pública.

13.- EXPEDIENT D’APROVACIÓ DE LES BASES D’ACTUACIÓ DE LA JUNTA DE
COMPENSACIÓ DEL SECTOR DE MILLORA URBANA PMU-2.3, RIERA MAS DEL
LLOR OEST 1, DE TAMARIU. Aprovació inicial.-

Intervé el senyor Rangel aquest és un procés formal de tramitació urbanística en el
qual, després d'una aprovació definitiva del Pla de Millora Urbana que es va produir a
l'any 2008, els propietaris i promotors d'aquest sector han anat avançant i avui ens
porten l'aprovació inicial d'aquest  document que són les bases d'actuació per poder
tenir la Junta de Compensació creada i formada. Estem a l'aprovació inicial i esperem,
després de l'exposició al públic, que no hi hagi massa variacions, perquè és un sector
amb molts pocs propietaris i una tramitació relativament senzilla.

- senyor Rivas: Donat que és una aprovació inicial, el nostre vot serà el de l'abstenció,
com sempre, a l'espera de si es presenten al.legacions, que valorarem, i a l'espera de
l'aprovació definitiva.

Tot seguit se sotmet a votació la proposta d'acord, per la qual cosa, en conseqüència:

Vistes les Bases d’actuació de la Junta de compensació del sector de millora urbana
PMU-2.3, Riera Mas del Llor Oest 1, de Tamariu, presentats el 22 de maig de 2012,
amb registre d’entrada núm. 7.456, pel senyor Adrià Felip Campistol, que actua en
nom propi i en representació de les societats Buasir, SA i Promocions Tamariu, SA.
 
Atès que en data 26 de març de 2008, el Ple Municipal va atorgar l’aprovació definitiva
als Estatuts de la Junta de compensació d’aquest sector.
 
Atès l’informe conjunt emès per l’Assessora Jurídica Municipal, la senyora Júlia Giró
Val, i pel Secretari de la Corporació, el senyor Jordi Turon Serra, en data 20 de juny de
2012,  on  formulen  una  sèrie  de  consideracions  jurídiques  sobre  la  iniciativa  i  el
contingut d’aquests bases d’actuació i on manifesten que, per a la seva tramitació, s’ha
d’observar el procediment que estableix l’article 119.2 del Decret legislatiu 1/2010, de 3
d’agost, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme, modificat per la Llei
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3/2012, de 22 de febrer, de modificació d’aquest Text refós, i l’article 171.1 del Decret
305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme.
 
Atès que al mateix informe conjunt s’indica que el contingut d’aquestes bases s’ajusta
al que disposa l’article 198 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el
Reglament de la Llei d’urbanisme, i que els promotors manifesten ser propietaris de
més del 50% de tota la superfície del sector pel que, d’acord amb el contingut del Pla i
les seves manifestacions, superen amb escreix el percentatge de propietat establert a
l’article 130 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s'aprova el Text refós de
la  Llei  d'urbanisme,  modificat  per  la  Llei  3/2012,  de  22  de  febrer,  de  modificació
d’aquest Text refós, per la qual consideren que procedeix aprovar inicialment aquestes
Bases d’actuació i posar-les a informació pública per un termini d'un mes, concedint
audiència als interessats, amb citació personal. 
 
Atès l’informe emès per  la  Comissió  informativa  d’urbanisme,  pla  de barris,  obres
públiques, serveis municipals i medi ambient, a la sessió celebrada el 18 de juny de
2012.
 
Atès el que preveu la Disposició addicional setena del Decret legislatiu 1/2010, de 3
d’agost, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme, pel que fa al compliment
de les obligacions de publicitat per mitjans telemàtics.

El  Ple  de  l’Ajuntament  acorda  per  majoria,  amb  els  vots  a  favor  dels  senyors
Fernández,  Rocas,  Vencells,  Rangel,  les  senyores  Zaragoza  i  Mauri  (PSC),  els
senyors Gómez, Prats, Pujol, i la senyora Frigola (CiU), dels els senyors Sabrià, Vilà,
Lledó, la senyora Farrarons (ERC), la senyora Galiana i el senyor Rodrigo (PP)total
setze vots a favor; i les abstencions de les senyores Rivas i Recio, del senyor Genover
(Entesa),  i del senyor Guerra (PxC), total quatre abstencions:

Primer.- Aprovar  inicialment  les  Bases d’actuació  de la  Junta  de compensació del
sector de millora urbana PMU-2.3, Riera Mas del Llor Oest 1, de Tamariu, presentats
pel senyor Adrià Felip Campistol, que actua en nom propi i en representació de les
societats Buasir, SA i Promocions Tamariu, SA.
 
Segon.- Disposar  la  publicació  dels  corresponents  edictes  per  a  l’obertura  d’un
període d’informació pública d’un mes, al  Butlletí  oficial  de la província i  a un diari
d’àmplia  difusió  provincial,  així  com  la  seva  disposició  al  Tauler  d’edictes  de
l’Ajuntament  i  la  inserció  d’aquest  edicte  al  web  municipal  (www.palafrugell.cat)
acompanyat d’una còpia íntegra de les bases que són objecte d’aprovació inicial, per a
la seva consulta per mitjà telemàtic.
 
Tercer.- Notificar individualitzadament aquest acord a tots els propietaris afectats, a fi i
efecte que qualsevol interessat pugui presentar les al·legacions que més convinguin
als  seus  interessos  i  perquè  aquells  propietaris  i/o  titulars  de  drets  a  efectes  de
compensació  en  el  sector  puguin  demanar  que  siguin  incorporats  a  la  Junta  de
Compensació.

14.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE L'ENTESA – JUNTS PER PALAFRUGELL,
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SOBRE  LA  IMPORTÀNCIA  DEL  MUNICIPI  DE  PALAFRUGELL  EN  LA
PLANIFICACIÓ  I  GESTIÓ  EDUCATIVA  PER  LA  QUALITAT  I  SERVEI  DE
PROXIMITAT A LES FAMILIES.-

La senyora Rivas llegeix la moció que, copiada textualment diu així:

“Exposició de motius:

L’educació  és  responsabilitat  de  tota  la  societat  i  els  governs  municipals,  com
administració més propera a la ciutadania i amb més coneixement de la realitat del
territori, són un element fonamental en la planificació i la gestió educativa.
 
Aquest principi àmpliament reconegut s’ha demostrat eficaç en aquells països que més
han avançat en la corresponsabilitat dels governs locals en la planificació i gestió de
l’educació obligatòria.  En el  nostre  país  aquesta corresponsabilitat  municipal  es va
plantejar  explícitament  en el  Pacte  Nacional  per  l’Educació  de l’any 2006 i  va ser
recollida en la Llei d’Educació de Catalunya de l’any 2009.
 
Les  diferents  mesures  implementades  des de llavors,  com les  Oficines  Municipals
d’Escolarització (OME), les Taules Mixtes de Planificació i els Plans Educatius d’Entorn
(PEE), totes amb corresponsabilitat municipal, s’han demostrat enormement útils com
elements de millora de la qualitat educativa i la igualtat d’oportunitats.
 
La Consellera d’Ensenyament ha anunciat l’eliminació del finançament que aportava a
les OME, que en el cas del nostre municipi va significar el darrer any una part del seu
cost, incomplint la clàusula 6a. del conveni signat entre el Departament i l’Ajuntament
per a la creació de l’OME.  
 
La Consellera d’Ensenyament també ha anunciat que no farà efectiu el pagament de la
2a. part de l’addenda econòmica del PEE del curs 2011/12 i alhora la supressió del
finançament pels propers cursos.  I  justifica la mesura d’eliminar el  finançament als
PEE pel fet que el Govern de l’Estat ha eliminat dels pressupostos la partida de la qual
es nodrien aquesta plans.
 
Aquestes mesures signifiquen una greu limitació de la corresponsabilitat dels municipis
en  l’educació  i  buiden  de  continguts  aquests  serveis  (OME)  i  projectes  (PEE).  Al
mateix temps que incideixen de forma negativa en la tasca educativa dels centres, els
serveis  a  les  famílies,  les  tasques  de  planificació  i  reequilibri  i  especialment,  en
l’equitat i la cohesió social.

Proposta d'acord:
 
Primer.-  Instar al Departament d’Ensenyament que mantingui el finançament de les
Oficines  Municipals  d’Escolarització  com  element  fonamental  en  la  gestió  dels
processos de preinscripció, matrícula i l’anomenada matrícula viva, de serveis a les
famílies i de planificació a través de la Taula Mixta de Planificació que té integrada.
 
Segon.-     Instar al Departament d’Ensenyament al manteniment del finançament en el
present curs i en els propers dels Plans Educatius d’Entorn com a recurs necessari de
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millora de la qualitat i de la igualtat d’oportunitats dels infants i joves, independentment
de  les  decisions  per  part  del  Govern  de  l’Estat  en  relació  als  seus  pressupostos,
cercant el finançament d’altres partides si fos necessari.
 
Tercer.- Instar el Departament d'Ensenyament que, al més aviat possible, faci efectiva
a l’Ajuntament de Palafrugell la liquidació del Pla Educatiu d'Entorn del curs 2010-2011
d’un import de 8.422 € i la bestreta del 37% del Pla Educatiu d'Entorn del curs 2011-
2012 d’un import de 20.774 €.
 
Quart.- Donar  trasllat  d’aquests  acords  al  Departament  d’Ensenyament,  als  grups
parlamentaris del Parlament de Catalunya, als centres educatius de Palafrugell i les
associacions de mares i pares d’aquests centres educatius.

Continua la senyora Rivas manifestant que caldria mirar els resultats dels informes
Pisa i veurem en quins països els govern locals estant tenint importància en l'educació.
Aclarir, per qui no ho sàpiga, que les oficines municipals d'escolarització són la funció
que està fent l'Ajuntament en el moment que s'escolaritzen els nens, on es dirigeixen
els pares i el que ens permet, juntament amb la Taula Mixta de Planificació, fer una
distribució equilibrada dels alumnes amb necessitats educatives especials, l'anunci de
la  retallada  d'aquests  diners  ens  suposa que aquesta  OME veurem com la  podrà
mantenir el govern actual.  

- senyor Rocas: A la Junta de Portaveus del dia 20 de juny, vostè mateixa, com a
portaveu  del  Grup  Municipal  de  l'Entesa,  ens  va  lliurar  l'escrit  d'aquesta  moció,
explicitant la voluntat de cercar el màxim consens. Llavors ja li varem mostrar amb una
lectura transversal del document, la sintonia general amb la idea de la moció, i ens
varem comprometre a rellegir-la per tal d'intentar trobar aquest consens. Una lectura
detallada  que,  efectivament,  ens  va  convèncer  de  l'oportunitat  de  la  moció  i  que
aquesta s'ajustava, en línies generals, a la nostra manera de veure les coses. Així, dos
dies després d'haver-nos lliurat la proposta, el passat dia 22 de juny i mitjançant correu
electrònic, li trametíem la nostra voluntat d'acceptar la part dispositiva de la moció, tot i
que també li  suggeríem modificar tres dels paràgrafs de l'exposició de motius. Si li
sembla llegeixo, tal com segons la nostra proposta podrien quedar: 

La  Consellera  d’Ensenyament  ha  anunciat  l’eliminació  del  finançament  que  el
Departament aportava fins aquest curs escolar a les OME, que en el cas del nostre
municipi significava una part important del cost total del servei, una aportació regulada
a la clàusula sisena del conveni signat entre el Departament i l'Ajuntament per a la
creació de l'OME de Palafrugell, i on el Departament quedava obligat a aportar una
quantitat per atendre les despeses derivades del seu manteniment.
 
La Consellera d’Ensenyament també ha anunciat que el Departament no farà efectiu
el pagament de la 2a. part de l’addenda econòmica del PEE del curs 2011/12, alhora
que no garanteix el finançament del PEE pels propers cursos, una decisió que s'ha
justificat en el fet que el govern de l'Estat ha eliminat dels seus pressupostos la partida
de la qual es nodrien aquests plans.
 
Aquestes mesures suposen un retrocés en la necessària corresponsabilitat entre el
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Departament  i  els  municipis  en l'educació,  limiten la  capacitat  d'actuació d'aquests
serveis (OME) i projectes (PEE), i al mateix temps incideixen de forma negativa en la
tasca educativa dels centres, els serveis a les famílies, les tasques de planificació i
reequilibri i especialment, en l’equitat i la cohesió social.

Si vostè i el seu grup accepten aquest nou redactat, que pensem que no traeix en
absolut  l'esperit  global  de  la  moció,  l'equip  de  govern  li  votaria  a  favor.  També,  li
agraeixo que hagi fet referència a un acord de Junta de Govern, perquè això demostra
que hi ha una voluntat i un interès de l'equip de govern, justament per aquests plans
educatius d'entorn. 
Tanmateix i amb posterioritat a la proposta que li varem varem passar per escrit, hem
preguntat a Intervenció, si el pagament de l'aportació del Departament a l'OME per
l'any  2011,  ja  s'havia  efectuat,  les  sospites  que teníem s'han  confirmat,  i  aquesta
aportació encara es troba pendent de pagament, per tant, si els hi sembla, en el punt
tercer de la part dispositiva, demanaríem afegir el text següent, al final de tot:

Així com els 15.000 euros corresponents a l'aportació del Departament per l'OME de
Palafrugell de l'any 2011. 

Dit això, si des del grup proposant es té a ve acceptar aquestes modificacions que
hem presentat, l'equip de govern se sumaria a la moció, i bé, si es dones el cas que
tots els grups així  ho estimessin,  demanaríem que es pogués transformar aquesta
moció en institucional.

- senyor Rivas: Li agraeixo moltíssim al senyor Rocas que m'enviés, com ell ha dit, per
correu  electrònic,  la  proposta,  i  que  haguem tingut  temps  per  poder-nos-la  mirar.
senyor  Rocas,  jo  li  he  de  donar  les  gràcies  perquè  els  tres  paràgrafs  que  vostè
proposa  milloren  el  redactat  que  nosaltres  hem  presentat  i  a  més  a  més  posen
especial  èmfasi  en allò  que volem destacar.  Miri,  nosaltres,  des de l'entesa ,  hem
intentat ser sempre molt transparents, quan el govern fa coses que creiem que les ha
de reconèixer, i així ho ha fet, les reconeixem, i hem recollit a la nostra moció un acord
seu de govern,  amb la qual cosa, crec que les coses s'han de dir,  quan nosaltres
pensem que estan fetes correctament i quan podem discrepar pensant que no estan
fetes correctament, amb la qual cosa, al mateix temps li agraeixo també que ampliï la
moció reclamant els 15.000 euros, perquè ja no en demanem 30.000 sinó que en
demanarem 45.000 euros, amb la qual cosa, gràcies novament i no tinc cap interès en
fer-li  la  pilota,  ho  sap,  ens  coneixem  de  fa  molt  temps,  però  crec  que  millorem
substancialment la moció, i jo demanaria, com vostè ha fet, si tots els grups s'hi poden
sumar i la podem fer institucional, crec que ens donaria molta més força.

-  senyor  Guerra:  Des  de  Plataforma  donarem  suport  a  aquesta  moció  perquè
considerem que estem en el camí correcte.

- senyora Galiana: Des del Partit Popular de Catalunya també donarem suport perquè
estem totalment d'acord amb l'esperit de la moció, tant en el primer redactat com en
aquest segon, per tant, no hi ha cap problema en aquest aspecte.

- senyor Sabrià: Des d'Esquerra, celebrem que estiguem tots d'acord amb aquesta
moció,  també ens sembla curiós i  ja  passa altres vegades,  que no arriba el  Fons
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d'Immigració que gestiona el Partit Popular, però després a Palafrugell, i agraïts que
tinguin una posició diferent que en altres llocs, hi voten a favor, quan són la causa
principal que això no es pugui dur a terme, suposo que a nosaltres ens agradaria que
Convergència, a l'hora d'aplicar aquestes retallades, que consideren tant necessàries,
els criteris fossin molt diferents, i per tantes prioritzés  del futur del país, i és evident
que el futur d'aquest país passa per l'educació, i que les retallades, si és que hi han de
ser,  haurien  de  ser  en altres  llocs.   La  funció  que han fet  les  oficines  municipals
d'escolarització és importantíssima, però és més de gestió, encara ho és més la funció
que han fet els plans d'entorn, igualant les oportunitats de la gent del nostre poble,
donant oportunitats a la gent per practicar esports, per conèixer la música, però també
de fer reforços escolars, i podríem posar mil exemples de la feina que s'ha fet. Ens
preocupen altres coses que aquí no surten i que probablement haurem de tractar en
altres moments, perquè si la sisena hora, perilla a tot el país, probablement d'aquí un
temps també pot perillar a Palafrugell, de cares a altres cursos, i evidentment, com no
pot  ser  d'altra  manera,  nosaltres  en  aquesta  moció  hi  donem ple  suport  i  ens  fa
especial il.lusió que sigui una moció institucional i també demanaríem als grups que
tenen més mà a dia d'avui, per fer més força al seu govern perquè canviïn les seves
maneres de fer, doncs que si hi estan d'acord, a Palafrugell, que també facin aquesta
feina. 

Tot seguit se sotmet a votació la moció presentada pel grup Municipal de l'Entesa –
Junts per Palafrugell, la qual es transforma en institucional, sobre la importància del
municipi de Palafrugell en la planificació i gestió educativa per la qualitat i servei de
proximitat a les famílies, per la qual cosa, en conseqüència:

Vista la  moció institucional,  presentada pel  grup Municipal  de l'Entesa – Junts per
Palafrugell, sobre la importància del municipi de Palafrugell en la planificació i gestió
educativa per la qualitat i servei de proximitat a les famílies, l'exposició de motius de la
qual diu així:

L’educació  és  responsabilitat  de  tota  la  societat  i  els  governs  municipals,  com
administració més propera a la ciutadania i amb més coneixement de la realitat del
territori, són un element fonamental en la planificació i la gestió educativa.
 
Aquest principi àmpliament reconegut s’ha demostrat eficaç en aquells països que més
han avançat en la corresponsabilitat dels governs locals en la planificació i gestió de
l’educació obligatòria.  En el  nostre  país  aquesta corresponsabilitat  municipal  es va
plantejar  explícitament  en el  Pacte  Nacional  per  l’Educació  de l’any 2006 i  va ser
recollida en la Llei d’Educació de Catalunya de l’any 2009.
 
Les  diferents  mesures  implementades  des de llavors,  com les  Oficines  Municipals
d’Escolarització (OME), les Taules Mixtes de Planificació i els Plans Educatius d’Entorn
(PEE), totes amb corresponsabilitat municipal, s’han demostrat enormement útils com
elements de millora de la qualitat educativa i la igualtat d’oportunitats.
 
La  Consellera  d’Ensenyament  ha  anunciat  l’eliminació  del  finançament  que  el
Departament aportava fins aquest curs escolar a les OME, que en el cas del nostre
municipi significava una part important del cost total del servei, una aportació regulada
a la clàusula sisena del conveni signat entre el Departament i l'Ajuntament per a la
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creació de l'OME de Palafrugell, i on el Departament quedava obligat a aportar una
quantitat per atendre les despeses derivades del seu manteniment.
 
La Consellera d’Ensenyament també ha anunciat que el Departament no farà efectiu el
pagament de la 2a. part de l’addenda econòmica del PEE del curs 2011/12, alhora que
no  garanteix  el  finançament  del  PEE  pels  propers  cursos,  una  decisió  que  s'ha
justificat en el fet que el govern de l'Estat ha eliminat dels seus pressupostos la partida
de la qual es nodrien aquests plans.
 
Aquestes mesures suposen un retrocés en la necessària corresponsabilitat entre el
Departament  i  els  municipis  en l'educació,  limiten la  capacitat  d'actuació  d'aquests
serveis (OME) i projectes (PEE), i al mateix temps incideixen de forma negativa en la
tasca educativa dels centres, els serveis a les famílies, les tasques de planificació i
reequilibri i especialment, en l’equitat i la cohesió social.

El Ple de l'Ajuntament acorda per unanimitat:
 
Primer.-  Instar al Departament d’Ensenyament que mantingui el finançament de les
Oficines  Municipals  d’Escolarització  com  element  fonamental  en  la  gestió  dels
processos de preinscripció, matrícula i l’anomenada matrícula viva, de serveis a les
famílies i de planificació a través de la Taula Mixta de Planificació que té integrada.
 
Segon.-     Instar al Departament d’Ensenyament al manteniment del finançament en el
present curs i en els propers dels Plans Educatius d’Entorn com a recurs necessari de
millora de la qualitat i de la igualtat d’oportunitats dels infants i joves, independentment
de  les  decisions  per  part  del  Govern  de  l’Estat  en  relació  als  seus  pressupostos,
cercant el finançament d’altres partides si fos necessari.
 
Tercer.- Instar el Departament d'Ensenyament que, al més aviat possible, faci efectiva
a l’Ajuntament de Palafrugell la liquidació del Pla Educatiu d'Entorn del curs 2010-2011
d’un import de 8.422 € i la bestreta del 37% del Pla Educatiu d'Entorn del curs 2011-
2012 d’un import de 20.774 €.  Així com els 15.000 euros corresponents a l'aportació
del Departament per l'OME de Palafrugell de l'any 2011. 
 
Quart.- Donar  trasllat  d’aquests  acords  al  Departament  d’Ensenyament,  als  grups
parlamentaris del Parlament de Catalunya, als centres educatius de Palafrugell i les
associacions de mares i pares d’aquests centres educatius.

FORA DE L'ORDRE DEL DIA :

S'acorda per unanimitat tractar el següent assumpte, no inclòs inicialment a l'ordre del
dia de la sessió :

A)  PROJECTE  DE  SALA  POLIVALENT  A  LA  BIBLIOTECA  PÚBLICA,  A
PALAFRUGELL, INCLÒS EN EL PLA ÚNIC D’OBRES I SERVEIS DE CATALUNYA,
ANY 2012.- Acceptació de les ajudes. Aprovació.-
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Vist que al Diari oficial de la Generalitat de Catalunya núm. 6079, de 2 de març de
2012, es va aprovar el PUOSC per a l’any 2012, on es recull que l’actuació “Projecte
de sala polivalent a la Biblioteca pública, a Palafrugell”, dins del programa específic de
biblioteques i una subvenció de 75.000,00 euros.

Atès que es compleix el que fixa el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual
s'aprova  el  Text  refós  de  la  Llei  Municipal  i  de  Règim  Local  de  Catalunya,  i  les
disposicions concordants.

El Ple de l'Ajuntament acorda per unanimitat :

Primer.- Acceptar les ajudes incloses en el programa específic de biblioteques (BI) del
Pla únic d’obres i serveis de Catalunya, any 2012, per finançar l’actuació “Projecte de
sala polivalent a la Biblioteca pública, a Palafrugell”, amb una subvenció de 75.000,00
euros.

Segon.- Acceptar la normativa aprovada per desenvolupar el Pla.

Tercer.- Considerar garantida la capacitat de gestió administrativa i tècnica d’aquest
Ajuntament  perquè  les  obres  s’executin  amb  normalitat  i  designar  les  persones
següents per a la direcció d’aquesta obra:

– Director facultatiu: Joaquim Garcia Balda (Arquitecte)

Quart.- Aquesta  Corporació  es  compromet  a  solucionar,  al  seu  càrrec  exclusiu,
qualsevol incidència que sobrevingui abans de l’inici  de les obres o durant la seva
execució.

Cinquè.-     Que  el  projecte  tècnic  s’ha  sotmès  a  la  tramitació  reglamentària  i  s’ha
aprovat definitivament pel Ple de l’Ajuntament en la sessió del dia 29 de novembre de
2011.

Sisè.- Que aquesta corporació disposa en ferm dels terrenys, i dels serveis, així com
també de les autoritzacions i  concessions administratives necessàries per a l’inici  i
execució de l’actuació, així com la seva posada en servei.

Setè.- Que de conformitat amb l’informe d’intervenció, a la partida pressupostària 44
332  62200  de  l’any  2012 hi  ha  consignació  suficient  per  atendre  el  finançament
d’aquesta actuació. 

Vuitè.- Notificar aquest acord al Departament de Governació i Relacions Institucionals,
Secretaria General, Serveis Territorials a Girona per a la seva inclusió a l’expedient de
subvenció en tràmit i al Departament de Cultura de la Generalitat de Catalunya, Servei
de Biblioteques.

15.- INFORMES.- 

No n'hi han hagut.
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16.- PRECS I PREGUNTES.- 

Intervé el senyor Fernandez manifestant que té una pregunta per respondre pendent
del Ple anterior, que el senyor Sabrià va demanar en relació al projecte de Can Genís.
Li he fet un petit escrit en el qual hi ha un ordre cronològic de les tramitacions que
s'han fet i com està fins ara.  Deixarem aquest escrit a la guixeta de tots els portaveus.

- senyor Sabrià: Esquerra, si no ho recordo malament teníem tres preguntes pendents,
i amb aquesta ens en quedarien dues. La connexió de les plaques solars de la Bòbila.

-  senyor Vilà:  També demanàvem si  es reunien amb les associacions de veïns de
Calella,  perquè  hi  havia  hagut  una  colla  d'instàncies  entrades  per  dues  persones
significatives de Calella.

- senyor Rangel: Demano disculpes per la primera, la segona em pensava que l'havia
contestada, i ho faré al revés, reiteraré el que vaig dir en l'anterior plenari, agrair-li al
regidor senyor Xavier Vilà  la categorització de persones destacades de Calella que
vostè els hi dóna, vostè barrejava dues coses, la pregunta que li  feia al regidor en
relació al seu càrrec com a regidor de Relacions Ciutadanes  i  el perquè no havia
respost ell les instàncies o les al.legacions que s'havien produït. Jo crec que com a
regidor de relacions ciutadanes, entre les diferents institucions i associacions de barris
i  nuclis  està  complint  perfectament  la  seva  tasca,  però,  excepte  les  que  siguin
preguntes o entrades que es puguin fer per registre, relacionades amb la seva tasca
de regidor d'obres, la resta, cadascun, vostè sap que l'ajuntament funciona que cada
una de les àrees rep les que li pertoquen. Jo li vaig comentar i aquí ho vaig explicar,
que hi havia hagut una allau d'entrades de preguntes de tot tipus, per totes les àrees,
per  ser  exactes  52  instàncies  en  uns  60  o  62  dies,  per  tant  va  ser  complexa  la
resposta, algunes d'elles es varen respondre, a altres se'ls va respondre amb un text
genètic sobretot des de l'Àrea de Serveis, amb un compromís de fer una reunió per
aclarir tots els dubtes que hi havia. Aquesta reunió es va produir, no només amb tens i
forma,. Sinó amb l'Associació de Veïns, i a banda d'això, com que els interessats no
varen assistir a aquesta reunió, el que es va fer després va ser una reunió a part,
puntual, per parlar de cada un dels temes que es plantejaven allà, per part del regidor
que  li  parla.  Per  tant,  en  relació  a  aquest  tema,  crec  que  he  contestat.  També
comentar-li i de retruc, aquesta allau d'instàncies que s'han entrat, el que s'ha produït
és d'una d'aquestes instàncies, a les quals es contestava de forma genèrica i potser la
cosa no quedava prou clara com s'havia contestat, el privat va interpretar que no hi
havia una resposta prou clara i va aportar els seus dubtes, com és lícit i en ple dret, ho
va  portar  al  Síndic  de  Greuges  de  Catalunya,  que  ens  ha  enviar  un  demanada
d'informació en relació al tema de les pilones del carrer Chopitea, relacionat amb el fet
de si tenien les bandes de seguretat lluminoses nocturnes suficientment definides i si
estaven homologades dins dels aspectes de seguretat, etc. Això seguirà el seu tràmit
formal  i  corrent  pel  que  fa  al  Síndic  de  Greuges,  i  pel  que  fa  al  que  són  les
al.legacions, crec respondre a totes les seves demandes. 
I en segon terme i contestant a la primera de les preguntes, demanar-li disculpes al
senyor  Lledó  per  no  haver-li  contestat  en  el  temps  que  tocava  però  el  problema
segueix essent el mateix que un any enrere. És a dir, en aquests moments les plaques
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no estan connectades, estem parlant d'una sèrie de plaques dels sostres de la bòbila
Vella, i són unes plaques que encara no estan connectades perquè no s'ha aconseguit
formalitzar el conveni amb FECSA, sobretot perquè a partir del decret, que va sortir,
crec recordar, a primers d'any, es varen eliminar les primes de compensació al preu del
quilowatt generat amb aquestes condicions, i per tant, ara en aquests moments, s'està
a l'espera de trobar el mecanisme legal per poder fer aquestes connexions amb el que
és la xarxa, i poder obtenir els seus rendiments.

- senyora Rivas: De fet, no és una pregunta nostra, és una pregunta que va fer el grup
d'Esquerra Republicana en el plenari  del mes d'abril de 2012, sobre els vídeos de la
Nit  de  l'Esport,  i  varem  quedar  que  se'ns  enviaria  copies  de  totes  les  respostes.
Nosaltres no l'hem rebut i demanaríem si ens en poden fer arribar una copia. 

- senyor Rodrigo: És una queixa que em fan arribat els veïns del Canadell, ja li vaig dir
al  senyor  Regidor  també,  en  el  sentit  que  allà,  les  nits  del  Canadell,  no  sé si  ho
coneixeu o no, però passa gairebé de tot. La platja està fosca completament, tothom
acudeix allà, i les nits de revetlla encara més, fins a altes hores, soroll, es consumeix
alcohol, cosa que està prohibit, consumir alcohol a la via pública. Hi ha unes fotos aquí
on es veu el que passa, i després la gent acaba com acaba, vòmits, es fan les seves
necessitats  de  tot  tipus,  mala  olor,  de  tot,  i  juerga tota  la  nit.  La  gent  que  hi  viu
manifesta que hi ha platges a Calella que són il.luminades, i demanen a veure si es
podria fer al Canadell, ells estarien disposats a col.laborar en això, tots els veïns del
Canadell. A veure si es pot trobar una solució i dir alguna cosa a aquesta gent.

- senyor Fernandez: Prenem nota i intentarem a veure que es pot fer.

- senyora Galiana: També ens han arribat queixes, també en relació a la platja del
Canadell, relacionades amb les passeres que s'han posat, de color blau, hi ha molt
gent que hi està en contra, que viuen a la zona, per dos motius principalment. Primer.
per l'impacte visual que provoca i que consideren que desacredita l'estètica del que és
pròpiament la platja del Canadell, donat aquest color blau impactant i la quantitat de
passeres que travessen. I una altra qüestió referent al tipus de material del qual estan
fetes aquestes passeres amb el sol s'escalfen molt i comenten que cremen molt els
peus  i  que  no  serveixen,  no  fan  la  funció  que  han  de  fer  per  passar.  Llavors,
bàsicament recollim aquesta queixa de molts veïns i demanen la seva substitució per
unes altres.

- senyor Rangel: Una petita broma, senyora Galiana, l'impacte visual d'aquest color
blau, posat al costat del mar, és tant discutible com l'impacte visual que té la seva
façana al carrer de la Lluna.

- senyora Galiana: Miri, jo li agrairia que vostè retirés això perquè no crec que haguem
d'entrar en atacs personals, perquè clar, a mi també em pot provocar impacte visual
altres coses, com la seva presència, per exemple. No entrem en desqualificacions, a
mi m'agradaria que no personalitzés. Em contesti, per favor la pregunta, jo li dic que hi
ha unes queixes, i espero, li demano, respecte, i no personalitzi temes que aquí no
venen al cas, estem fent una feina i crec que no hem de personalitzar res, sempre hem
intentat no personalitzar cap tema personal contra ningú, per tant, el respecte que jo
he tingut cap a tothom, espero que també es mantingui.
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-  senyor  Rangel:  Molt  agraït  per  les matisacions que ens ha fet,  senyora Galiana.
L'impacte visual que puguin tenir aquelles passeres de la platja del Canadell, estan
subjectes a qualsevol categorització que pot tenir qualsevol dels veïns que pot dir si li
agrada o no li agrada, per tant, entraríem en una subjectivitat que crec que nosaltres
no hi hem d'entrar. Em deixi dir-li que aquesta actuació no respon a res més que a una
subvenció que es va sol.licitar directament a la Xarxa Europea de Recerca en Turisme
Sostenible, pel que feia referència a la capacitat d'adaptació de les nostres platges a la
millora del que és l'accessibilitat i la seguretat. Potser sí el color no ha estat encertat,
potser sí que els materials havien de ser d'una altra manera, però és el que el projecte
ens portava i el projecte és el que s'ha muntat i s'ha instal.lat a la platja del Canadell, el
que no podríem fer ara és renunciar a aquest projecte quan ja l'hem cobrat i l'hem
instal.lat,  i  per tant,  aquest estiu, si  no hi  ha més problemes d'impacte visual o de
temperatura dels peus, el mantindríem col.locat, senyora Galiana.

- senyora Galiana: Jo li exposo que hi ha queixes de molts veïns, i només recollim,
perquè ens han fet arribar una queixa contundent, suposo que entraran firmes i que
faran les accions pertinents.

- senyor Genover: Un prec en el sentit que fa uns mesos el Passatge de Mn. Bosch,
que va des del pàrquing del Casal fins al carrer de la Caritat, es va adecentar amb
unes fotografies representatives del millor del nostre municipi, i aquest cap de setmana
jo hi he passat i el terra estava ple de papers i de brossa, molt deteriorat i aquella
paperera  que  hi  ha  al  costat  de  la  caseta  on  es  paga,  a  l'estiu,  estava  plena
d'escombraries, un prec en el sentit que és una entrada al poble, des del pàrquing, i
que hi perdem tots.

- senyor Rangel: Agrair-li, al senyor Genover, el prec i dir-li que en som conscients, i
que farem els possibles perquè el que ha passat, els problemes que hem tingut aquest
cap de setmana, a la zona aquesta del Casal, no es tornin a produir.

- senyora Rivas: Crec que, i ho personalitzaré, crec que com a regidora sempre he
estat respectuosa amb els companys i companyes que formem aquest Consistori, amb
els regidors i regidores, i pregaria, que per evitar el frec a frec que hem tingut amb la
regidora senyora Zaragoza, s'aixequés acta de totes les reunions que féssim. No és la
primera vegada que es produeix una discrepància respecte al contingut d'una reunió, i
per tant, sé que suposa més feina als tècnics de la casa, si volen que les gravin, no hi
ha cap problema, però que s'aixequi acta, amb l'hora d'entrada i sortida dels regidors, i
contingut  de  les  comissions  que  es  porten  a  terme.  Em  refereixo  a  Juntes  de
Portaveus, comissions de treball, i totes les reunions que tinguem.

- senyor Fernandez: De Junta de Portaveus aixequem acta sempre.

- senyora Rivas: Bé, però no hi ha contingut a l'acta, a l'acta no diu res.

- senyor Fernandez: Hi ha el contingut de si hi ha hagut algun debat, a vegades a la
Junta de Portaveus no hi ha debat, si només repassem l'ordre del dia.

- senyora Rivas: Jo no rebo les actes.
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- senyor Fernandez: Però les actes es fan, en tot cas el que podem fer és que s'enviïn,
però les actes hi son.

- senyora Rivas: Jo no les he rebut mai, no sé la resta de grups?.

- senyor secretari: Les actes de la Junta de Portaveus es fan, el que passa és que no
s'han fet arribar mai als diferents portaveus, però a partir d'ara podem trametre-les.

- senyora Rivas: Per favor.

- senyor Fernandez: Jo la veig l'acta, per tant, ja que se'm puja a Alcaldia l'acta, la fem
arribar a tots els portaveus i ja està.

- senyora Rivas: Una altra cosa, no sé si dir-li un prec o una pregunta però és una
cosa que no acabem d'entendre com va. Nosaltres varem sol.licitar si se'ns podia fer
arribar, per part del govern, el Pla operatiu de recursos humans, la fase 1, que si no
recordo malament li va costar a aquest Ajuntament, uns 6.000 euros. Aquest Pla se'ns
ha fet arribar, ens l'hem pogut mirar i jo no sé, perquè pot ser un error, no sé si tinc el
document sencer, si li faltes pàgines al document, o si això és una versió provisional o
és un esborrany, perquè en primer lloc, no porta data, no ho entenc, i en segon lloc, és
un  llistat  del  personal  de  les  diferents  àrees,  amb  categoria  laboral,  sexe,  edat  i
antiguitat i règim laboral. Hi ha errors importants, quan el llegeixes i hi dones un cop
d'ull ràpid, hi veus errors importants. Per tant, no entenem la relació entre el cost que
ha tingut i el contingut d'aquest document, és un cortar – pegar, que podria haver fet
un treballador de la casa, per tant, agrairia, si el document que nosaltres tenim no és el
correcte, que se'ns fes arribar el correcte, o si és que li falten pàgines, que se'ns facin
arribar les pàgines que falten.

- senyora Zaragoza: Senyora Rivas, suposo que no té el document definitiu, perquè el
document definitiu que tinc jo, a part que no hi ha un cortar – pegar, és a dir, hi ha una
mena d'esquema de tot el personal, per àrees, i de tota la corporació, a part hi ha les
conclusions dels consultors. En principi hi ha conclusions i manifestacions en el sentit
que s'havia d'haver iniciat una fase 2, per poder completar el Pla Operatiu de Recursos
Humans. La segona fase es va aprovar, s'han fet ja totes les reunions amb els caps
d'Àrea, amb els grups de treballadors, perquè s'han fet reunions amb l'Alcaldia i la
regidora de Règim Interior, tots els grups de treballadors representats per edats i sexe,
s'han  fet  reunions  amb  els  Caps  d'Àrea.  Automàticament  que  ells  han  fet  les
conclusions han fet el retorn als Caps d'Àrea, han fet la presentació a aquesta regidora
i ens queda pendent la presentació a l'Alcalde, Regidora i Equip de govern, per donar-
los-hi  el  document  definitiu  que serà  la  fase 2 d'aquest  Pla Operatiu  de Recursos
Humans, en el  qual hi haurà, a tres anys vista, deures per l'equip de govern i  per
aquesta regidora, i a vuit anys vista, uns altres deures per poder gestionar bé el tema
de recursos humans i millorar l'eficiència i l'eficàcia de l'Ajuntament. Entenc que potser
se li va passar un document que era el document previ d'informació que s'havia passat
als consultors, però el document que jo tinc de la fase 1 és un document molt més
complet que el que vostè ha dit, en tot cas, em preocuparé jo mateixa de fer-li arribar
per mail.  I sí dir-li que aquest dia 28, que és demà passat, tenim ja la presentació
alcalde i regidora, el proper dijous tenim la presentació a l'equip de govern, i el que
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farem després, és donar-los-hi a tots els document definitiu, que és el document de la
fase 2 amb les conclusions i amb els deures per l'equip de govern per aquest mandat i
pel proper mandat, per qui hi hagi.

- senyora Rivas: Me n'alegro moltíssim que sigui així, perquè sinó seríen 6.000 euros
llençats a les escombraries. Una pregunta, la fase 2, quin cost ha tingut?.

- senyora Zaragoza: Aproximadament d'un 17.000 euros.

- senyora Rivas: Per tant, jo espero que m'enviïn la fase 1, per veure si això ha costat
6.000 euros o aquest no és el document dels 6.000 euros.

- senyora Farrarons: Aquests últims dies ha sortit a la premsa, que si bé les platges de
Palafrugell havíem mantingut les banderes blaves que teníem, han deixat caure els
sistemes de certificació de qualitat. En moments de crisis, considerem que no és el
moment  per  deixar  d'invertir  en  qualitat,  perquè  és  un  tret  diferencial  del  nostre
municipi. A la reunió que varem fer amb el sector turístic, el regidor ho sap, el mes
d'octubre, tot el sector va estar d'acord amb que la qualitat era important i que era un
tret característic. Hi ha la pregunta de perquè l'han deixat caure, i el prec de què, per
favor, ho reconsiderin per propers anys.

- senyor Rangel:  Segur que a la reunió amb el  sector turístic  es va parlar i  es va
plantejar. Deixi'm puntualitzar que no s'han deixat caure les certificacions de qualitat,
s'ha  deixat  caure  una de les  certificacions de qualitat  que agafava  a  dues de les
platges del nostre municipi, que era la Q de qualitat, en aquests moments, tant les
banderes blaves, les platges que la tenen, com les certificacions de qualitat ambiental
EMAS i  ISO,  se segueixen mantenint,  i  pel  que fa a la  Q de qualitat,  se  segueix
treballant amb els mateixos criteris, el que semblava és que era una mica problemàtic
mantenir els costos d'aquesta Q de qualitat doblats amb les EMAS i les ISOS, i a més
a més, amb les banderes blaves. Es va fer una reunió, bàsicament amb l'Àrea de Medi
Ambient i els serveis tècnics de l'IPEP, i allà es va prendre aquesta decisió, de seguir
treballant amb els criteris que poguessin ser necessaris pel que són les actuacions
englobades  dins  d'aquesta  Q  de  qualitat,  i  que  a  més  a  més  estiguessin  dins
d'aquestes  certificacions,  però  no  renovar  aquestes  certificacions  per  qüestions
econòmiques i  per  duplicitats.  I  tristament  en els diaris  tampoc va sortir  gaire ben
explicat el que es va barrejar amb les banderes blaves a llocs on no les podem tenir,
perquè  no  hi  tenim  la  Creu  Roja  ni  lavabos,  també  hi  va  haver  uns  dubtes
d'interpretació que creiem que és de mala interpretació i que no haurien de portar cap
problemàtica, una mica ben explicat.

- senyor Lledó: Jo voldria afegir una puntualització al que ha dit el senyor Rangel. No
és cert que es generi un doble cost, perquè si en alguna cosa s'havia treballat durant
els darrers quatre anys, era en integrar EMAS i la Q de qualitat, per tant, l'últim que
nosaltres varem deixar fet era que els dos sistemes s'havien adaptat, s'havien integrat,
i que per tant, el cost, sí que hi ha un cost de l'auditoria, sí que hi ha un cost de fer les
actuacions però no és, ni molt menys, el doble cost, i nosaltres pensàvem que era una
manera  de  mantenir,  com deia  la  senyora  Farrarons,  un  segell  de  qualitat  de  les
nostres platges. 
Feta aquesta puntualització, jo volia fer una pregunta, sobretot en relació al que m'ha
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comentat de les plaques solars. Miri, quan jo estava al govern, i vostè ho sap també,
com a  regidor  de  Medi  ambient,  costava  déu  i  ajuda  obtenir  finançament  per  fer
actuacions mediambientals, perquè és una cosa d'aquelles que a vegades sembla que
la gent no hi acaba de creure, ens varem gastar, potser ara m'equivocaré, però potser
amb les plaques solars de la Bòbila, 150.000 euros, 25 milions de pessetes, si vostè
ens diu que un any després, encara estan pendents de connectar i em fa servir el
decret, cosa que no és certa, perquè el fet que no ens paguin la prima no vol dir que
vostè no pugui vendre l'energia al preu que la compri la companyia elèctrica, i vostè ho
sap. Per tant, jo penso que hem de fer un esforç per connectar-ho ja, i estem parlant
d'una inversió molt important. Per tant, jo aquí ja els hi faig el prec en el sentit que hi
posin els serveis tècnics a treballar i això és una qüestió que als serveis tècnics els hi
costa, és un tema que els hi cau una mica gros, i ho dic perquè vaig tenir molts treballs
per  connectar  les  dels  Belluguets,  i  jo  entenc  que aquesta  vegada vostès  s'estan
trobant amb dificultats a l'hora de fer aquesta posada en marxa d'aquestes plaques.

- senyor Rangel: Molt breu perquè era un prec. Pel que fa referència a la primera de
les matisacions que em feia, i no per entrar en un debat. Sí que estaven integrades en
el que eren les actuacions, però en el que no estan integrades és en les certificacions
de revisions anuals que són les que ens costen diners, les actuacions li seguim dient
que les seguirem mantenint i que mirarem de fer, a dins del paraigües de les ISOS
EMAS, que són , entre cometes, més ben acceptades per tots, que no pas la pròpia Q
de qualitat, sobretot pels preus que ens costen.  
Pel que fa referència a les plaques solars, eren 150.000 euros, que després varen
quedar en 80.000 euros, perquè la meitat es varen haver de posar, i vostè ho sap, en
els exutoris de dalt, es varen haver de canviar per increments de costos que varen
sortir amb l'obra, durant el seu mandat, per no confondre. Jo li puc portar una mica de
calendari  de quan es varen acabar les obres, quan es varen fer les sol.licituds, el
temps que vostè va estar també amb les dificultats de connexió, el que li varen dir i el
que em diuen els serveis tècnics, no hem connectat, vostè tampoc ho va fer, i sé que
no és excusa, però em comprometo a què quan hi hagi un moment, en aquest impàs
de vacances dels serveis  tècnics,  o del  tècnic que estava portant  aquella obra en
aquell moment, fer una mica de cronologia exacta per saber quins són els problemes
que s'han produït en cada un d'aquests passos, en l'anterior mandat i en aquest, i per
tant, després, quan tingui aquesta resposta li faré arribar el més ràpid possible.

- senyor Vilà: Senyor Alcalde, a la sessió informativa de la Participació Ciutadana de la
revisió  del  POUM  va  comentar  que  a  finals  d'agost  o  principis  de  setembre  es
presentaria  un  document,  un  avanç,  que  seria  el  que  s'hauria  de debatre.  Aquest
document avanç, seran les intencions polítiques de l'equip de govern o de què tractarà
aquest document?

- senyor Fernàndez:  L'avanç, com vostè sap és un primer esborrany de cap on hauria
d'anar el document definitiu, evidentment abans d'aprovar-lo, la voluntat del govern és
que això passi prèviament per diferents trobades pels portaveus d'aquest Ajuntament,
de tots els grups municipals i fins i tots regidors que ho demanin, perquè tinguem un
ampli  consens, però l'avanç és el  document previ,  que és el  tret  de sortida per la
primera fase de participació,  però  la  nostra  voluntat  és que durant  el  mes d'agost
puguem fer diferents trobades, perquè l'objectiu, tal com varem quedar quan varem fer
l'última Junta de Portaveus, és intentar que aquest document, jo crec que l'esperit del
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que volem fer, més o menys, el compartim tots, que és aprofitar aquesta revisió per
intentar  adequar  el  model  de  creixement  urbanístic,  que  en  el  seu  moment,
segurament que es va planificar en un moment diferent, i que ara tots som conscients
que tenim marge per fer-ho, per això en aquest avanç, la meva voluntat com a alcalde,
és intentar que això surti amb un ampli consens.

- senyor Sabrià: Respecte a l'últim Ple, fèiem la pregunta de les encavallades de la
qual avui hem obtingut la resposta, jo crec que la resposta no s'assembla ni una mica
a la pregunta que varem fer, perquè érem conscients del procés que s'havia seguit i
nosaltres el que fèiem i jo crec que així estava reflectit a l'acta i els hi agrairia que la
repassessin, nosaltres demanàvem al senyor Regidor d'Obres, tot i que les preguntes,
quan les fem d'obres les contesta l'Alcalde normalment, i quan les fem de relacions
ciutadanes les contesta el responsable de Serveis, i per tant se'ns fa difícil entendre
com assumeix les seves delegacions el senyor Fede Prats, en aquest cas fèiem una
pregunta que crec que era molt més concreta. Ell, com a ex president d'una associació
que l'endemà convocava una roda de premsa i  que es dedicava a la defensa del
patrimoni local, quina valoració feia de la situació que es produïa amb les encavallades
i per tant, aquesta no és la resposta que hem tingut, li agraïm igualment perquè crec
que aquest ens defineix molt bé com ha anat la situació, però fèiem una pregunta molt
concreta  a  una  persona  que  ha  estat  a  una  banda  i  a  una  altra,  i  per  tant,  li
demanàvem la seva opinió política de com valorava aquesta situació.  Crec que la
pregunta és molt clara i molt senzilla. Podem esperar una setmana més perquè ens té
acostumat el regidor a dir que ens respondrà en el proper Ple, però sí que li agrairíem
en el proper Ple, saber quin és el capteniment del senyor regidor sobre la situació que
es produeix en aquest cas.

-  senyor  Fernandez:  Bé,  doncs  en  el  proper  Ple  li  farem arribar  la  resposta  més
concreta sobre aquesta pregunta que fa vostè, que no va tant en quant al procés de
Can Genís, sinó una opinió tècnica personal, com a regidor del senyor Prats.

- senyor Sabrià: Política, crec que és més, en aquest cas.

- senyor Prats: No crec que s'hagi de relacionar una qüestió professional meva abans
d'entrar com a regidor.

- senyor Rangel: Per al·lusions, senyor alcalde, m'agradaria matisar una cosa.  Jo no
he volgut, en cap moment, entrar en la resposta del regidor de Relacions Ciutadanes,
he dit senzillament que les entrades per registre que s'havien fet, per part d'aquests
veïns, bàsicament, en un 90% havien entrat a l'Àrea de Serveis i per això les havíem
contestat des de l'Àrea de Serveis, no era per volen explicar les seves funcions.

- senyor Sabrià: Estem encantats amb la resposta que ens ha donat el senyor Rangel,
i ha sigut molt concreta, però també recordo que a l'acta, el que es demanava és si el
senyor  regidor  de  Relacions  Ciutadanes  tenia  prevista  una  reunió  ja  que  s'havia
produït aquest tema, i per tant, tenim la resposta de serveis però esperàvem si tenia
previst  actuar,  ja  que  estàvem parlant  no d'una ni  de dues,  sinó de vint,  per  tant
podíem parlar que era una situació més àmplia, però entenem que ens costa tenir les
respostes del senyor regidor i per tant, ho assumim amb normalitat.
D'altra banda, i ja per acabar, i és un segon preC, d'alguna manera. El nostre ROM
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crec que no ho recull, però sí que avui, poques hores abans que comencés aquest Ple,
hem tingut una nova sentència contra la immersió lingüística, en aquest cas, a la franja
d'edat dels tres als sis anys, per tant, al segon cicle d'educació infantil.  Es torna a
posar en dubte, un altre cop, un sistema reconegut a nivell de tota Europa, com és el
de la immersió. No me l'he poguda estudiar, crec que ho posa en dubte, però si ho he
entès bé, fan caure el sistema de la immersió lingüística en la franja dels tres anys als
sis anys, crec que és un altre cop duríssim a la convivència del nostre país i a un
sistema que ha funcionat fins ara, i sí que m'agradaria, sé que això no ho podem votar,
però sortir d'aquí, d'alguna manera, amb l'acord de la majoria de grups, que des de
Palafrugell  ens  oposem frontalment  al  que està  passant,  a  la  politització  que està
havent-hi en tota aquesta situació, i per tant, sé que formalment no tocaria fer-ho així,
però això acaba de passar dues hores abans que comencéssim el Ple, i seria bo que
aquest acord de totes les parts, que proposa Esquerra, es pogués dur a terme.

- senyor Fernandez: Penso, com a alcalde, que fins i tot podríem fer algun tipus de
declaració. Tot i que és una sentència i que aquestes, evidentment, s'han d'intentat
complir, jo entenc que això és un atac directe contra un sistema nostre, que si alguna
cosa ens ha fet avançar com a país diferent, és la llengua. Podem qüestionar moltes
coses però jo crec que la nostra llengua no es pot qüestionar. Jo crec que això és molt
perillós, perquè com diu el senyor Sabrià, la franja de tres a sis és molt important, és
quant  la  mainada  comença,  jo  crec  que és  bàsic,  per  tant,  el  meu  rebuig  com a
alcalde, i  crec que puc parlar, com a mínim pels dos grups que formem el govern,
rebuig a aquesta sentència i  per tant,  seguirem lluitant per intentar garantir  aquest
model d'immersió lingüística que ens ha funcionat molt bé, i d'alguna manera s'ha vist
que el model nostre, que és molt diferent al que hi ha en el país basc, té una gran
difència,  i  no hem tingut mai problemes, a no ser que els hagin portat de fora els
problemes de llengua al nostre país. Per tant, com a alcalde, i crec parlar pels grups
del govern, màxima condemna a aquesta sentència i intentar treballar per una cosa
que ens ha funcionat, que és aquest model d'immersió lingüística.

-  senyor  Guerra:  Sincerament,  en  aquest  moment,  sense  tenir  coneixement  de  la
sentència i sense haver llegit res, la meva postura, òbviament, és l'abstenció.

- senyora Galiana: Nosaltres discrepem, no tinc coneixement de la sentència, però
com que des del Partit Popular, la nostra visió de la llengua és diferent, no creiem en la
immersió  lingüística,  i  no  creiem que això  suposo cap  atac  al  català,  per  tant,  no
podem donar recolzament a les seves paraules.

- senyora Rivas: Jo, com deia el portaveu d'Esquerra Republicana, el senyor Sabrià, jo
si  no  ho  he  entès  malament,  l'última  cosa  que  he  escoltat,  és  que  el  que  fa  la
sentència és anul.lar el català com a llengua vehicular, que crec que el greu està aquí ,
l'important és que la llengua sigui la vehicular. Vostès saben que l'Entesa, en aquests
temes sempre ha fet abstenció, però en aquest cas, i donat que estem parlant de la
franja del segon cicle d'infantil, que és de 3 a 6, i estem parlant de llengua vehicular,
ens agradaria sortir amb un rebuig a la sentència del Suprem.

-  senyor  Gòmez.  Bé,  en  el  nostre  cas,  ho  desconeixíem,  de  fet  ens  n'acabem
d'assabentar ara, però en tot cas, subscrivim totalment el que ha expressat el senyor
Sabrià, igualment l'alcalde i la portaveu de l'Entesa. Per part nostra, evidentment, el
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rebuig és total.

- senyor Fernandez: Crec que queda clara la postura del plenari.

- senyor Sabrià: Agrair el suport de tots els grups que són sensibles al tema.

- senyora Galiana: Jo només vull aclarir una cosa, en el sentit que hem sortit una mica
del ROM, i llavors, donades les circumstàncies excepcionals que s'han donat, amb la
proposta  d'Esquerra  Republicana,  el  meu  company  ha  pensat  que  podia  fer  una
pregunta, res més.

- senyor Fernandez: Per això ja li he donat la paraula al seu company. És un Ple que
ha anat ràpid, és un Ple que ha anat bé, per tant, si vol, pot fer la pregunta.

- senyor Rodrigo: L'altre dia li vaig parlar del carrer Xarembecu, i vostè em va dir que
el divendres entraria en funcionament. S'ha fet, i Llafranc funciona millor perquè se
surt més bé, però no s'ha escombrat, la grava va per sobre les voreres, no sé si l'han
vist acabat?, no ha quedat net, la jardineria està molt abandonada, i la senyalització,
alguna vegada hi vaig fer referència, pel carrer Xarembecu hi circulen 300 cotxes i pel
carrer  Rafel  Duran  hi  baixa  un  cotxe,  i  ho  han  fet  al  revés,  l'stop  està  al  carrer
Xarembecu i el carrer Rafel Duran és baixada, no sé perquè s'ha fet això.

- senyor Fernandez: en tot cas, ho revisarem, quan vostè em va parar pel carrer, jo li
vaig fer referència a què per l'asfaltat estava previst que s'obrís el divendres a la tarda.
És veritat que segurament encara falta alguna cosa, aquesta obra ha anat molt i molt
de pressa per finalitzar-la i hi ha coses per acabar, i la voluntat és que durant aquesta
setmana, tots aquests temes que vostè ha posat sobre la  taula es puguin solventar.
Bé. jo volia dir, abans d'aixecar el plenari, tots ho sabeu, el divendres vinent és un dia
important pel nostre poble, i per tot el país, perquè inaugurem una obra en la qual ha
participat  moltíssima gent,  no  és  només  mèrit  d'un  o  dos  governs,  sinó  de  molts
governs que han fet possible que tinguem aquest Museu del Suro que és fantàstic. Per
tant, hi esteu tots convidats i serà una festa compartida per tot el nostre poble, que
tindrem un Museu de referència, per tant, espero que sigueu tots allà.

I no havent-hi cap més assumpte per tractar s’aixeca la sessió essent un quart de deu
del vespre. En dono fe.
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